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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Dostop do interneta danes tako kot 
priključek na elektriko nekoč

Po zadnjih podatkih iz leta 2018, objavljenih na 
portalu statističnega urada, internet v Sloveniji 
uporablja štiri petine oseb, starih od 16 do 74 let. 
Internet uporabljajo tako rekoč vsi učenci, dijaki in 
študenti, uporablja ga devet desetin zaposlenih in 
samozaposlenih, tri četrtine nezaposlenih in polo-
vica upokojencev.

Tako v zasebnem kot v poklicnem življenju je di-
gitalna pismenost danes ključnega pomena. Dve 
petini oseb, starih do 16 do 74 let, ocenjuje, da so 
njihove sposobnosti za uporabo interneta dobre, 
tretjina jih meni, da so srednje dobre, četrtina, da 
so zelo dobre, desetina pa je mnenja, da so njiho-
ve sposobnosti za uporabo interneta slabe oziro-
ma zelo slabe.  

Največ rednih uporabnikov interneta v Sloveni-
ji - 85 odstotkov - dostopa do interneta prek mo-
bilnega telefona, 63 odstotkov prek prenosnega 
računalnika, 48 odstotkov prek namiznega in 25 
odstotkov prek tabličnega računalnika. Za 40 od-
stotkov rednih uporabnikov interneta je to, da lah-
ko dostopajo do interneta kadarkoli in kjerkoli, ze-
lo pomembno, za 35 odstotkov pomembno, za 17 
odstotkov ni niti pomembno niti nepomembno, za 
osem odstotkov pa ni pomembno.

Internet je pomemben vir za pridobivanje infor-
macij, pripomoček za zabavo, omogoča komunici-
ranje, nakupovanje in še marsikaj, zlasti pomem-
ben pa je za službena opravila. Zaposleni in samo-

zaposleni ga najpogosteje uporabljajo za izmenja-
vo elektronske pošte in iskanje informacij, petina 
pa jih za službene namene uporablja tudi družbe-
ne medije.

Država se je v preteklih letih izdatno angažirala, 
da je s pridobitvijo evropskih sredstev zagotovila 
dostop do interneta tudi na območjih s slabo raz-
vito telekomunikacijsko infrastrukturo. Agencija za 
komunikacijska omrežja in storitve je lani spreje-
la odločitev, da med storitve, ki sodijo v univerzal-
no storitev, uvrsti tudi širokopasovni dostop do in-
terneta. 

Vključitev širokopasovnega dostopa v univer-
zalno storitev je pomembna za odpravo digitalne 
izključenosti podjetij in prebivalcev na podeželju, 
saj je tako zagotovljena možnost uporabe napre-
dnih e-storitev vsem končnim uporabnikom v Slo-
veniji. Univerzalna storitev predstavlja najmanj-
ši nabor telekomunikacijskih storitev, dostopnih 
vsem končnim uporabnikom, pri čemer mora bi-
ti cena storitev dostopna in enaka na celotnem 
ozemlju Slovenije. Več o stanju na tem področju 
v Zgornji Savinjski dolini pa v tokratni temi tedna.

(MŠ)

(CMS)

(ŠS)



Savinjske novice št. 15, 12. april 20194

Tema tedna, Aktualno

ZGORNJESAVINJSKI ZDRAVSTVENI DOM NAZARJE

Kmalu bodo znane spremembe glede nujne medicinske pomoči 
in dežurstev

V preteklem tednu so se v Nazarjah z direk-
torico Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma 
Nazarje Darjo Es srečali direktorji vseh sose-
dnjih zdravstvenih domov, predstavnika Zavoda 
za zdravstveno zavarovanje Slovenije in ministr-
stva za zdravje. Obravnavali so, kako izvajati nuj-
no medicinsko pomoč in dežurstva v domu, saj 
bo zaradi pomanjkanja zdravnikov to zelo težko. 

ODLOČALO BO MINISTRSTVO
Do konkretnih rešitev niso prišli, je povedala 

Esova, saj bo končna odločitev o tem na strani 

ministrstva. Kljub temu da je dobila nekaj kon-
taktov zdravnikov iz drugih zavodov, ki bi bi-
li pripravljeni opravljati dežurstva, je zelo težko 
uskladiti njihove proste termine. »Najpomemb-
nejše pri celotni situaciji je, da nihče ne bo os-
tal brez pomoči, če jo bo potreboval, prav gotovo 
pa se na področju dežurstev in nujne medicin-
ske pomoči obetajo spremembe. Zadnjo bese-
do bo imelo ministrstvo. Sestanemo se prihod-
nji teden in takrat bo že nekaj več jasnega,« je 
dejala direktorica.

Z MAJEM PRVE SPREMEMBE
V aprilu še vse ambulante delujejo normalno. 

Andrejo Podbregar Marš bo po prvomajskih 
praznikih začel nadomeščati upokojeni zdrav-
nik, do konca maja v ambulanti Klemna Pozni-
ča dela specializantka Tanja Reberšek, ni pa še 
rešitve za maj za ambulanto Matjaža Planka. 
»Ker je situacija v zdravstvu trenutno, kakršna 
je – zdravniki čakajo na to, kaj bodo dosegli – bo 
trenutno težko pridobiti nove zdravnike,« je še 
povedala Esova glede prihoda novih zdravnikov.

Štefka Sem

PRIPRAVLJA SE RAZPIS ZA DODATNA ŠIROKOPASOVNA OMREŽJA

Številna gospodinjstva še brez dostopa do svetovnega spleta

Pri določanju prioritet sta se uveljavila 
pojma bela lisa za območje, kjer širokopa-
sovnih povezav ni, ter siva lisa, kjer je že na 
voljo eden do komercialnih ponudnikov ši-
rokopasovne povezave. V skladu z razpisni-
mi pogoji so morale občine najprej zagotovi-
ti dostop do interneta belim lisam. Pri GOŠO 
1 se je kot bela lisa štelo celotno naselje ozi-
roma njegov del, pri GOŠO 2 pa posamezne 
hišne številke. 

Vir: monitor.si

Prvi sprejemnik je bil postavljen na 
Dobrovljah in sprejema signal, ki ga oddaja 

oddajnik na zgradbi v središču Mozirja. 
Signal pošilja proti Sv. Križu nad Belimi 

Vodami, na Goro Oljko, proti Ljubnemu ob 
Savinji in Gornjemu Gradu. 

(Foto: Benjamin Kanjir)

Minister za javno upravo Rudi Medved je na-
povedal, da bo država v roku nekaj mesecev 
pripravila razpis za gradnjo odprtih širokopa-
sovnih omrežij (OŠO) naslednje generacije. Za 
to bo namenila 32 milijonov evrov, sredstva bo-
do namenjena za pokrivanje območij z belimi li-
sami, ki so še brez dostopa do širokopasovne-
ga interneta.

BELE LISE ZLASTI NA RURALNIH 
OBMOČJIH

Po nekaterih ocenah je tako imenovanih »be-
lih gospodinjstev« v Sloveniji še med 40 in 50 ti-
soč. Gre zlasti za območja na podeželju. Kot je 
zapisal časnik Delo, je gradnja »avtoceste na 
področju digitalizacije« ena prednostnih nalog 
te vlade. 

Podoben projekt pod nazivom GOŠO je pri 
nas potekal že pred leti in je bil financiran iz 
sredstev Evropske unije. Vanj je bilo vključenih 
tudi šest zgornjesavinjskih občin, občina Nazar-
je pa po takratnih kriterijih na območjih belih lis 
ni imela dovoljšnjega števila prebivalcev in v 
projekt ni bila vključena. Pogoj je bil tudi, da na 
omenjenih območjih ni bilo komercialnega inte-
resa za gradnjo omrežja. 

GOŠO V ZGORNJI 
SAVINJSKI DOLINI

Poleg šestih zgornjesavinjskih občin so v GO-
ŠO 2 sodelovale tudi nekatere spodnjesavinj-
ske in Občina Apače. Gradnja je bila zaključena 

8 sprejemnikov signala
je bilo postavljenih v sistemu GOŠO 2 na 
območju Zgornje Savinjske doline.

sredi leta 2013. Omrežje je gradilo podjetje Iskra 
sistemi. Zaradi velikih razdalj in razgibanega te-
rena so se namesto kabla takrat občine odločile 
za brezžični sistem. 

Zgrajenih je bilo okoli 20 oddajnikov in os-
tala pripadajoča infrastruktura, kar je zago-
tavljalo usmerjeno pokrivanje točno določe-
nih točk. 

IZGRADNJA POPOLNOMA DOSEGLA SVOJ 
NAMEN

Izgradnja je bila v celoti financirana iz evrop-
skih sredstev, infrastruktura pa je last občin. Iz-
vajalec Iskra sistemi je dobil novozgrajeno infra-
strukturo v upravljanje za 20 let in skrbi za nad-
zor in vzdrževanje rednega delovanja naprav. Za 
prenos podatkov so občine takrat iskale uprav-
ljavca, izbran je bil komercialni ponudnik stori-
tev Telemach. Občani so si lahko pri njem izbrali 
ustrezen paket storitev, sklenili pogodbeno raz-
merje in se dogovorili za čas ter način vključit-
ve. Vse ostalo je uredil Telemach.

Kot pravi mag. Ivo Glušič z mozirske občine, 
ki je takrat vodil projekt GOŠO, so občine oziro-
ma prebivalci na teh območjih pridobili dostop 
do internetnega in televizijskega signala in je iz-
gradnja v polni meri dosegla svoj namen, saj je 
prinesla možnost priključitve za okoli dva tisoč 
gospodinjstev v vseh 11 občinah investitoricah, 
čeprav je bil dejanski interes pozneje manjši. 

Marija Lebar
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OBČINA LJUBNO 

Te dni popolna zapora ceste 
Črnivec–Radmirje

Skozi Radmirje poteka preno-
va državne ceste, ob tem se izva-
ja tudi občinska investicija v izgra-
dnjo dolgo pričakovanega pločni-
ka in avtobusnih postajališč. Pro-
jekt prenove in izgradnje se je za-
čel že lani, v teh dneh se približuje 
zaključku. Zaradi asfaltiranja je na 
cesti napovedana popolna zapo-
ra prometa, ki bo v veljavi predvi-
doma do sobote, 13. aprila. Za pro-
met bo zaprt del ceste od križišča 
Radmirje do uvoza za novi gasil-
ski dom. V času popolne zapore 

promet poteka po regionalni ces-
ti Gornji Grad–Nazarje, kar je ozna-
čeno z ustrezno prometno signali-
zacijo. 

Občina Ljubno je za izgradnjo 
pločnika in izvedbo javne razsvet-
ljave iz proračuna namenila nekaj 
manj kot 153 tisoč evrov, v letu 2019 
pa se za to predvideva še okoli 71 
tisoč evrov. V omenjena zneska 
nista všteti avtobusni postajališči, 
ki bosta stali še nadaljnjih šest ti-
soč evrov. 

Marija Lebar

Savinjske novice in volitve v 
Evropski parlament

V skladu z obstoječo zakono-
dajo objavljamo pravila, na podla-
gi katerih bodo Savinjske novice 
spremljale letošnje volitve v Evrop-
ski parlament in s katerimi bo za-
gotovljena enakopravnost kandi-
datov in političnih strank ter dru-
gih predlagateljev kandidatov v 
času volilne kampanje.

To načelo bomo upoštevali pri 
spremljanju predvolilnih aktivnosti, 
o katerih bomo poročali z vestmi, 
poročili in članki. Savinjske novi-
ce v predvolilnem času ne bodo 
namenile posebnega prostora za 
predstavitev kandidatov in strank 
ter drugih predlagateljev kandida-
tov. Bo pa vsem naštetim dosegljiv 
oglasni prostor po veljavnem ceni-
ku oglaševanja.

V času do volitev bodo Savinj-
ske novice izšle še šestkrat: 19. in 
26. aprila ter 3., 10., 17. in 24. maja 

2019. Vsem organizatorjem volilne 
kampanje, ki bodo za omenjene 
številke pravočasno dostavili gra-
divo za objavo, bodo zagotovljeni 
enaki pogoji. Volilno propagandna 
sporočila bomo objavili izključno z 
navedbo naročnika, njihov obseg v 
posamezni številki pa bo odvisen 
od števila in obsega naročil.

Strankarskih razglasov, pozivov, 
javnih izjav, stališč in drugih ura-
dnih dokumentov praviloma ne 
bomo objavljali, razen v obliki pla-
čanih oglasov. Pri morebitni objavi 
si pridružujemo pravico krajšanja, 
povzemanja ter obdelave. Prav ta-
ko bomo v tem času selektivni pri 
objavljanju prispevkov pri rubriki 
Pisma bralcev, saj želimo prepreči-
ti izrabljanje te rubrike za interese 
posameznih strank in kandidatov.

Glavni in odgovorni urednik 
Franci Kotnik

OČIŠČEVALNE AKCIJE V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Odpadkov kljub ozaveščanju še vedno preveč
Konec marca in v začetku apri-

la so po naši dolini potekale spo-
mladanske očiščevalne akcije. K 
akciji so pristopili lokalne skup-
nosti, osnovne šole, vrtci in orga-
nizacije. Njihov namen ni bil sa-
mo odstranjevanje odpadkov iz 
narave, temveč tudi ozavešča-
nje ljudi. Vsakoletna količina zbra-
nih odpadkov v akciji namreč po-
kaže malomarnost in brezbrižnost 
ljudi do lastnega okolja, hkrati pa 
je opozorilo tistim, ki se še vedno 
ne zavedajo, da s svojim početjem 
in odmetavanjem težko razgradlji-
vih odpadkov ustvarjajo nezdravo 
okolje in naravo za prihodnje ge-
neracije. 

PLASTIKA ŠE VEDNO PROBLEM
V Lučah so po besedah Anete 

Šiljar prostovoljci pobirali odpad-
ke ob glavnih prometnicah in lo-
kalnih cestah. Glavnino odpadkov 
so tudi letos predstavljali odpadna 
embalaža pijač in cigaret, vrečke 
in razni plastični izdelki.

V Gornjem Gradu so se akcije loti-
li po posameznih krajevnih skupno-
stih. Kot je povedala Jožica Rihter, 
so odpadke pustili na vidnih mestih, 
od koder jih je potem odpeljala tam-
kajšnja Komunala. Pri tem so ude-
leženci ugotavljali, da je odpadkov 
kljub vsakoletnim akcijam in ozave-
ščenosti še vedno preveč. 

OB CESTIŠČIH ŠE VEDNO VELIKO 
SMETI

Tudi v Nazarjah so se prostovolj-
ci zbrali po krajevnih skupnostih in 
od tam naprej očistili sprehajalne 
poti in vodotoke. Osnovnošolci pa 
so se, kot je povedala Marinka Re-

mic, lotili središča Nazarij in Šmar-
tnega. 

V občini Ljubno se po mnenju 
Andreje Škrubej občani dobro za-
vedajo pomena čiste narave, zato 
se akcije udeležijo vedno v velikem 
številu. Pri tem so ugotavljali, da se 
stanje odvrženih odpadkov v naravi 
iz leta v leto izboljšuje, izginjajo tudi 
divja odlagališča. A kljub temu je ob 
cestiščih še vedno veliko pločevink, 
plastenk, lončkov od kave, cigaret-

nih škatel, kar je odraz neodgovor-
nega ravnanja do narave nekaterih 
voznikov in njihovih sopotnikov.

ŠE VEDNO ODPRAVLJAJO 
POSLEDICE VETROLOMA

V mozirski občini so se čišče-
nja lotili po ustaljeni praksi. Tam si 

društva že vrsto let delo razdelijo 
po teritorialni pripadnosti in se ga 
lotijo v različnih terminih. Tako je 
bilo tudi letos moč srečati prosto-

voljce z vrečkami v rokah ob različ-
nih terminih tako ob bregovih rek 
kot po drugih območjih občine. 

Tudi v naši najsevernejši občini 
Solčava so očistili sprehajalne poti 
in ceste ter vodotoke vse do Logar-
ske doline. V teh dneh hitijo tudi s 
sečnjo lesa in odpravljanjem pos-
ledic vetroloma. 

SPODBUJANJE IN ŠIRJENJE 
SODELOVANJA

Kot zadnji v naši dolini so se 
očiščevalne akcije lotili na Rečici 
ob Savinji. To je pripravilo doma-
če turistično društvo v okviru le-
tošnjega Dneva za spremembe. 
Glavni namen akcije, katere glav-
ni organizator je Slovenska filan-
tropija, je predvsem spodbujanje 
in širjenje sodelovanja. Slogan le-
tošnje akcije je tako Ne prepuščaj 
se toku, spreminjaj tudi ti! In čišče-
nje domače okolice je po mnenju 
predstavnice organizatorja Urše 
Selišnik odlična možnost za spre-
minjanje okolja. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

Silažna folija ob vodotokih je še vedno problem. 
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Organizacije, Gospodarstvo

PROJEKT SOVABOBI UDEJANJITI V PRAKSI

Predsedniki upokojenskih društev seznanjeni z namenom 
projekta

Na sestanku so doseg-
li dogovor, da se pripravijo 
srečanja z župani, predse-
dniki zainteresiranih skupin 
in vodje projekta v vsaki ob-
čini posebej.

Projekt Sovabobi sta udeležencem srečanja predstavila vodja 
Srečko Prislan in nazarski župan Matej Pečovnik. 

V sejni sobi Doma kulture Na-
zarje so se 28. marca zbrali pred-
sedniki društev upokojencev Zgor-
nje Savinjske doline, Šmartnega 
ob Paki in Šoštanja. Odzvali so se 
vabilu direktorja socialnega podje-
tja KOSOP Srečka Prislana, ki jih 
je seznanil z nameni in potekom 
projekta Sovabobi – socialna var-
nost, boljše bivanje.

VSE VEČJA POTREBA PO 
MEDGENERACIJSKEM 

SODELOVANJU
Zadnja leta se veliko govori o 

medgeneracijskem sodelovanju in 
potrebi le tega, saj je vse več prebi-
valcev starejših, socialno šibkih in 
odrezanih od družbenega življenja. 
Vse večje so socialno ranljive sku-
pine, kamor štejemo starejše, mla-
de in brezposelne. Družba je narav-

RESTAVRACIJA, KAVARNA IN VINOTEKA LESNIKA

Potočnik popestril dogajanje na mozirskem trgu

Luka Potočnik želi v sodelovanju z ostalimi ponudniki prispevati k 
prepoznavnosti naše doline. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Lani novembra je v trškem je-
dru Mozirja vrata odprla restavra-
cija, kavarna in vinoteka Lesnika. 
Lastnik Luka Potočnik si že od 
srednješolskih let izkušnje nabira 
v gostinstvu, z nakupom in obno-
vo propadajočega gostinskega lo-
kala pa je pričel uresničevati svo-
jo vizijo oživitve mozirskega trga, 
prepoznati želje in potrebe gostov 
ter v sodelovanju z ostalimi ponu-
dniki prispevati k prepoznavnosti 
Zgornje Savinjske doline v Slove-
niji in širše. 
PONUDITI LOKALNO IN POVEZATI 

GOSTINSKE PONUDNIKE
Zgodba restavracije Lesnika se 

je začela leta 2014, ko se je druži-
na Potočnik z Rečice ob Savinji od-
ločila, da stari hiši vrne življenje in 

začne novo zgodbo. Odločili so se 
za nakup propadajočega, nekdaj 
znanega gostinskega lokala v Mo-
zirju. 

Poleg klasične gostinske po-
nudbe v Lesniki, ki nosi ime po av-
tohtoni sorti jablane, nudijo pros-
tor in spremljevalni program za se-

minarje, zaključene družbe, podje-
tniške sestanke, vinske degustaci-
je in še kaj. Gostom se trudijo po-
nuditi čim več lokalnih proizvodov. 
PREDVIDEVA ŠIRITEV PONUDBE

Mlademu gostincu, ki je bil med 
drugim tudi del start up progra-
ma, načrtov vsekakor ne manj-
ka. Za prihodnje predvideva širi-
tev ponudbe z nastanitvenimi ka-
pacitetami, oživitev trga z različni-
mi kulturnimi dogodki in gastro-
nomskimi festivali. Lukova želja 
je povezati ljudi, ki delujejo v go-
stinstvu in turizmu: »Če želimo biti 
prepoznavni v svetu kot dobra turi-
stična destinacija, moramo še ve-
liko postoriti, predvsem pa smo le 
skupaj lahko uspešni.«

Barbara Rozoničnik

nana ekonomsko in potrošniško, 
zato na ranljive vse prevečkrat po-
zablja in jih odriva na stran. To pri 
njih povzroča socialne stiske, ob-
čutke manjvrednosti in vodi v raz-
lična negativna čustvena stanja.

SOVABOBI ZA BOLJŠE SKUPNO 
BIVANJE

Srečko Prislan je predstavil pro-
jekt, ki je pričel teči z letošnjim 1. 
januarjem. Že prej je široka pro-
jektna skupina pripravila podlage 
in smernice za izvajanje projek-
ta. Preverili so dobre prakse iz tuji-
ne in možnosti implantacije le-teh 

na tukajšnje območje. Prislan je iz-
postavil dejstvo, da se bo potreb-
no v prihodnje več združevati, tako 
interesno kot lokalno, in tako lažje 
dosegati boljše pogoje za bivanje 
ranljivih skupin občanov. Na tem 
področju bodo morale več storiti 
tudi lokalne skupnosti. Vse preveč 
je govorjenja, premalo pa akcije. 

Ravno o akciji je spregovoril žu-
pan občine Nazarje Matej Pečov-
nik. Občina je pristopila k projek-
tu in pogovori o izvajanju so v teku. 
Trenutno delajo na tem, da bi čim 
prej pripravili dnevni center, v ka-

terem bi se lahko zbirali tako sta-
rejši kot mlajši in brezposelni. V 
njem bo zaposleno strokovno ose-
bje, ki bo skrbelo za aktivno pre-
življanje časa in nudilo vso potreb-
no pomoč uporabnikom. 

V praksi bi to pomenilo, da lah-
ko nekdo recimo pripelje v cen-
ter svojega ostarelega očeta, da je 
tam v času, ko je v službi. S tem se 
izogne temu, da ga ima v domu za 
ostarele, saj potrebuje celodnevno 
oskrbo.

PROJEKT PRIPELJATI V VSE 
OBČINE

Na sestanku je bil dosežen do-
govor, da se pripravijo srečanja z 
župani, predsedniki zainteresira-
nih skupin in vodje projekta v vsa-
ki občini posebej. Tam se naj pro-
učijo razmere in potrebe ter mož-
nosti izvajanja tega projekta na 
terenu. Vsi so si bili enotni, da je 
na tem področju potrebno nekaj 
postoriti, da bo treba več delati na 
tem, na voljo pa so tudi sredstva 
tako na državnem kot na evrop-
skem nivoju.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir
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NOVA OTROŠKA TRGOVINA V MOZIRJU

Čebelca za male in malo večje 
otroke

Mlada podjetnica Anja Pečnik (levo) želi na majhnem prostoru 
vzbujati domačnost in ponuditi čim več artiklov. 

V Mozirju, v Jankovi hiši nad tr-
govino Mobtel, je na prvo aprilsko 
soboto odprla vrata nova Otroška 
trgovina Čebelca. Mlada podjetni-
ca, domačinka Anja Pečnik v njej 
ponuja igrače in tekstil za otroke 
do 16. leta starosti.

Anja je lokacijo za svojo trgovi-
no iskala dlje časa, a ni bilo na vo-
ljo nič primernega. Ko se je sprostil 
poslovni prostor Na trgu 51, je za-
čutila, da je to tisto pravo. Primer-
na je tudi lokacija, ob upravnem in 
trgovskem centru se dnevno zvrsti 
vrsta uporabnikov. Podobno tudi v 

hiši, kjer je ob ostalih odslej njen 
trgovski lokal. 

Majhen prostor, ki bo ponujal 
domačnost in vse na dosegu rok, 
sta s prijateljem okusno opremila 
in založila od tal do stropa. Kup-
cem je na voljo široka paleta iz-
delkov, kar je za začetek nujno. 
Razna oblačila za otroke v staros-
ti do 16 let in različne vrste igrač, 
od lesenih naprej. Kasneje bo po-
nudbo prilagajala svojim kupcem, 
saj želi vsakomur ustreči s tem, 
kar išče. 

Tekst in foto: Benjamin Kanjir

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA, OBČINSKI ODBOR MOZIRJE

Aktivno bodo sodelovali v odločanju in razvoju v lokalni 
skupnosti

Mozirski občinski odbor Sloven-
ske demokratske stranke je konec 
marca pripravil letno konferenco. 
Na njej je predsednik Jožef Jelen 
podal poročilo o delu odbora. Po-
delili so bronasta priznanja stran-
ke, ki so jih prejeli Anton Ježovnik 
za aktivno delo v lokalnem okolju, 
Nina Žmavc za urejanje facebook 
strani in Nejc Klančnik za organi-
zacijo dogodkov.
REALIZIRATI VSE ZASTAVLJENE 

NALOGE
V poročilu je Jelen poudaril, da 

so uspeli realizirati vse zastavljene 

naloge. Že januarja so pripravili lis-
to za volitve v občinski svet. Udele-
ževali so se tudi različnih delavnic. 
Na njih so se spoznavali z organi-
zacijo prireditev in učinkovitim ko-
municiranjem. Februarja so bili na 
slavnostni akademiji stranke. Ude-
ležili so se pogovornega večera 
na temo kmetijstva v Preboldu. Na 
mozirski golažijadi so na svoji stoj-
nici pripravili golaž. Podali so se tu-
di na družinski dan v Lenart in le-
tne igre v Vojnik. Občinski svetni-
ki so sledili usmeritvam izvršilne-
ga odbora ter na sejah občinskega 

sveta postavljali različna vprašanja 
in dajali pobude.
SODELOVALI BODO V KAMPANJI 

ZA EVROPSKE VOLITVE
V letošnjem letu bodo spro-

ti spremljali letni načrt težiščnih 
aktivnosti stranke ter se prila-
gajali aktivnostim in smernicam 

KOMUNALA MOZIRJE 

Pitna voda v preteklem letu 
primerne kakovosti

Javno podjetje Komunala Mozir-
je, ki je na območju občin Mozirje, 
Nazarje, Rečica ob Savinji, Ljubno 
in Luče izvajalec občinske gospo-
darske javne službe oskrbe s pi-
tno vodo, je objavilo letno poročilo 
notranjega nadzora in državnega 
monitoringa o kakovosti pitne vo-
de po posameznih vodovodnih sis-
temih v letu 2018. Poleg tega nava-
ja načine obveščanja uporabnikov 
o izrednih razmerah.
ZAHTEVE IZPOLNJEVALA VEČINA 

VZORCEV 
Komunala po sistemu HACCP 

izvaja notranjo kontrolo kakovo-
sti pitne vode na vseh vodovodih, 
s katerimi upravlja. Poleg notra-
nje kontrole se izvaja tudi držav-
ni monitoring pitnih vod. Poleg re-

dnih preiskav mikrobioloških in fi-
zikalno-kemijskih parametrov so 
na vseh vodovodih izvedli pregle-
de na trihalometane in clostridium 
perfringense. 

Zahteve pravilnika o pitni vodi je 
izpolnjevala večina odvzetih vzor-
cev. V primerih neskladij so se le-
-ta odpravila po predpisih vključno 
z vsemi potrebnimi ukrepi. Ustrez-
nost pitne vode se je v teh prime-
rih preverila s ponovnim odvze-
mom vzorcev. 

VODA PRIMERNE KAKOVOSTI
Glede na rezultate analiz je bila 

voda v letu 2018 primerne kakovo-
sti za pitje in uporabo v gospodinj-
stvih, tveganje za zdravje uporab-
nikov pa ocenjeno kot nizko.

Barbara Rozoničnik

glavnega tajništva. Aktivno bo-
do sodelovali tudi pri odločanju 
in razvoju v lokalni skupnosti ter 
sodelovali v kampanji za evrop-
ske volitve. 

Marija Šukalo, 
fotodokumentacija SDS OO 

Mozirje

Predsednik OO SDS Mozirje Jožef Jelen (desno) s prejemniki 
bronastih znakov stranke.
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POGOVOR Z EVROPSKIM POSLANCEM FRANCEM BOGOVIČEM (EPP/SLS)

Naše delo dokazuje, da se Evropski 
parlament odziva na skrbi ljudi 

Evropski poslanec Franc Bogovič 
(EPP/SLS) je velik prijatelj Zgornje 
Savinjske doline, na katero ga veže-
jo že spomini iz njegove mladosti, ko 
se je kot mlad agronom udeleževal 
razstav goveda sivorjave pasme ter 
spoznaval tukajšnje običaje. V zad-
njih letih je v naši dolini organiziral 
tudi nekaj okroglih miz, leta 2017 pa 
je na njegovo povabilo Evropski par-
lament in Belgijo obiskala tudi Godba 
Zgornje Savinjske doline.

Z Bogovičem smo se pogovarjali o njego-
vem delu v Evropskem parlamentu (EP), aktual-
nem političnem dogajanju v Evropski uniji (EU) 
ter njeni prihodnosti, nekaj besed pa smo na-
menili tudi bližajočim se volitvam v EP, na kate-
rih bo Bogovič kandidiral na skupni listi strank 
SLS in SDS.

- Gospod Bogovič, počasi se zaključuje 
vaš prvi mandat evropskega poslanca. Kate-
ri so po vašem mnenju ključni ukrepi, ki ste 
jih sprejeli v tem mandatu EP?

Evropski parlament je v sodelovanju z Evrop-
sko komisijo (EK) poskrbel za umiritev ekonom-
skih turbulenc, kjer je pomembno vlogo odigral 
t. i. Junckerjev naložbeni sklad, ki je poskrbel za 
okrog 390 milijard EUR investicij v EU. Posledič-
no se je močno povišala zaposlenost in gospo-
darska aktivnost v EU, kar čutimo tudi v Sloveni-
ji. Umirili smo tudi nekatera z vidika gospodar-
stva krizna območja, kot na primer v Grčiji. 

Zelo aktivni smo bili na področju boja pro-
ti podnebnim spremembam. Tako smo sprejeli 
večino zakonodaje, ki uresničuje cilje pariškega 
podnebnega sporazuma – od energetike do kro-
žnega gospodarstva. Postavili smo visoke cilje 
zmanjševanja emisij v prometu in rabi obnovlji-
vih virov energije, spodbudili ukrepe za upora-
bo električnih vozil idr. Pred kratkim smo potrdil 
tudi zakonodajo, ki od l. 2021 dalje prepoveduje 
uporabo številnih plastičnih izdelkov za enkra-
tno uporabo, s čimer naslavljamo problem one-
snaževanja naših voda in morja z mikroplastiko. 

To je seveda le majhen del izmed prek 2.100 
predpisov, ki smo jih sprejeli v tem mandatu. Na-
še delo torej dokazuje, da se EP odziva na skrbi 
ljudi in aktualna vprašanja. Seveda pa so postop-
ki včasih dolgotrajni, zato ljudje včasih dobijo ob-
čutek, da se nič ne dogaja ali da gre prepočasi.

- Kaj je najbolj zaznamovalo vaše delo ozi-
roma na katere dosežke vašega mandata 
evropskega poslanca ste najbolj ponosni?

Svoj mandat ocenjujem kot uspešen, kar je 
potrdila tudi »bruseljska skupnost«, ki mi je lani 
podelila t. i. bruseljskega oskarja, nagrado MEP 
Award za najboljšega evropskega poslanca na 
področju inovacij in raziskav. Prav gotovo je moj 
mandat najbolj zaznamovala iniciativa za Pame-
tne vasi, nosilec katere sem v EP in ki uživa tudi 
podporo EK. Na to temo sem lansko leto organi-
ziral okroglo mizo v vaši dolini. 

Gre za pobudo, ki cilja na celovit pristop glede 
razvoja podeželja s pomočjo sodobnih tehnolo-
gij in na ta način ljudem skozi nove priložnosti 
omogoča dodatne prihodke, ki v trenutnih ob-
stoječih panogah usihajo. Cilj je ohranjanje vi-
talnega, poseljenega podeželja. Enostavno ne 
želim sprejeti uresničitve napovedi demografov, 
da bo čez 30 let več kot 80 odstotkov Evropejcev 
živelo v urbanih okoljih. 

- Kako lahko to preprečimo?
S tem, da zagotovimo nove gospodarske pri-

ložnosti in preživete poklice na podeželju nado-
mestimo z modernejšimi. Osnovni pogoj za to so 
seveda ustrezne širokopasovne povezave, ki bo-
do omogočale razvoj poslovnih modelov s pod-
ročja delitvene ekonomije (skupni prevozi, sku-
pna uporaba kmetijske mehanizacije ...), razvo-
ja turizma, socialnih projektov, e-zdravja, biogo-
spodarstva in krožne ekonomije ... Ni enotnega 
recepta za pametno vas, vendar EU želi aktivno 
spodbujati vsa podeželska območja, kjer lahko 
ljudje stopijo skupaj in razvijajo svoje potenci-
ale ter izkoristijo svoje primerjalne prednosti s 
pomočjo novih tehnologij.

- Ali EU že namenja sredstva za ta namen? 
Kdaj lahko pričakujemo »pametne vasi« tudi 
v Zgornji Savinjski dolini?

Na že omenjeni okrogli mizi na to temo sem 
gostil tudi g. Mirka Straška iz podjetja KLS Ljub-
no, ki je jasno povedal, da brez vlaganja v digi-
talizacijo in robotizacijo proizvodnje KLS ne bi 
mogel povečevati zaposlenosti, kar pomeni, da 
bi morali ljudje delo iskati izven vaše lepe doli-
ne. Enako velja za številne ostale podjetnike. Tu-
kaj torej že živite v okolju, ki sodi v okvir »pame-
tnih vasi«, okolje, ki skrbi, da ljudje delajo in ži-
vijo tukaj, da je izseljevanja v mesta čim manj. 

Seveda pa to ni dovolj. Na mojo pobudo smo za-
to v EP sprejeli amandma, da evropski regionalni 
sklad v prihodnji finančni perspektivi nameni 13,5 
milijarde EUR za razvoj naravno, geografsko in de-
mografsko ogroženih podeželskih območij, od te-
ga 2,4 milijarde evrov za razvoj Pametnih vasi. Po-
leg tega so Pametne vasi na moje vztrajanje tudi v 
osrčju nove reforme Skupne kmetijske politike, ki 
bo dokončno sprejeta po evropskih volitvah. 

Vaše občine, podjetniki in kmetje bodo lah-
ko dostopali do teh sredstev, ko jih bo država 
vključila v svoje operativne programe in ostale 
strateške načrte, ki zadevajo črpanje evropskih 
sredstev. Sam bom storil vse, da bo razvoj pa-
metnih vasi postal ključna razvojna politika na 
slovenskem podeželju, da to še naprej ostane 
poseljeno in urejeno!

- Pred vrati so nove volitve v Evropski par-
lament, na katerih se boste potegovali za 
svoj drugi mandat. V SLS ste združili moči z 
SDS, s čimer dokazujete, da je sodelovanje v 
slovenski politiki vendarle mogoče.

Tako je. V SLS smo najprej podali pobudo za 
oblikovanje skupne liste vseh treh strank, čla-
nic Evropske ljudske stranke (SLS, SDS, NSi), saj 
volilni sistem za te volitve spodbuja in nagraju-
je povezovanje. Ker se v NSi za tovrstno sodelo-
vanje niso odločili, smo v SLS pogovore nadalje-
vali zgolj s SDS, kjer so bili za to bolj odprti. Re-
zultat je torej lista osmih kandidatov, šest iz vrst 
SDS in dva iz SLS, med katerimi sem tudi sam, in 
sicer na 4. mestu. 

V kampanji nameravam pokazati, kaj sem v 
teh petih letih dosegel v EP. Izzivov je še veliko, 
zato bi s tem delom z veseljem nadaljeval. V pri-
hodnjem mandatu pa Sloveniji želim predvsem 
več samozavesti in jasno zastavljene cilje. Ljudi 
zato pozivam k udeležbi na evropskih volitvah 
26. maja. Ni namreč vseeno, kdo vas zastopa v 
Evropskem parlamentu.

PR

Franc Bogovič: »Pametne vasi so na moje 
vztrajanje tudi v osrčju nove reforme 

Skupne kmetijske politike, ki bo dokončno 
sprejeta po evropskih volitvah.«
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LJUBNO, SOLČAVA 

V dolini še dva nova znaka 
Slovenia Green 

Konec marca je Slovenska turi-
stična organizacija podelila znake 
Slovenia Green enajstim destinaci-
jam in enemu krajinskemu parku. 
Med prejemniki je poleg destinaci-
je Rečica ob Savinji tudi destinaci-
ja Ljubno ter Krajinski park Logar-
ska dolina. 

VEČ KOT 100 GLOBALNO 
PRIMERLJIVIH KRITERIJEV

Znaki so bili podeljeni na osno-
vi leto dni trajajočega procesa, ki 
ga je sprožila Slovenska turistična 
organizacija lani januarja s četrtim 
pozivom v Zeleno shemo sloven-
skega turizma. Vsaka občina pri-
javiteljica je oblikovala tako ime-

novano zeleno ekipo, ki je izvaja-
la mnoge dejavnosti. Med drugim 
je opravila različne ankete in ana-
lize ter pogovore s turističnimi po-
nudniki. Za podelitev znaka so mo-
rale destinacije oziroma park iz-
polnjevati več kot 100 globalno pri-
merljivih kriterijev s področja traj-
nostnega turizma.

URADNE PLAKETE 22. MAJA
Osrednja slovesnost ob zaključ-

ku projekta bo potekala na Dnevu 
zelenega turizma 22. maja v Roga-
ški Slatini. Takrat bodo novi nosilci 
znakov Slovenia Green prejeli ura-
dne plakete.

Marija Lebar

ZAVOD ZA GOZDOVE SLOVENIJE, OBMOČNA ENOTA NAZARJE

Povračilo škode po divjadi ne povrne vsega

Kamniško-Savinjsko LUO obsega vzhodni del Kamniško-Sa-
vinjskih Alp z Menino, Dobrovljami in Tuhinjsko dolino z obrobni-
mi nižinskimi predeli ter vzhodni del Karavank z Raduho in Smre-
kovcem do obrobja Šaleške doline. V LUO je vključenih 19 lovišč, 
s katerimi upravljajo lovske družine. Površina LUO je 91.510 hek-
tarov, od tega je lovne površine 86.419 hektarov. Upravno je ob-
močje razdeljeno na več upravnih enot. Na območju UE Mozirje je 
sedem lovišč, največje lovišče ima Lovska družina Gornji Grad.

Osnutek letnega lovsko upravljavskega načrta za Kamniško-
Savinjsko lovsko upravljavsko območje je predstavil vodja odseka za 

gozdne živali in lovstvo Blaž Presečnik. (Foto: Štefka Sem)

Nazarska območna enota Zavo-
da za gozdove Slovenije je pripravi-
la javno predstavitev osnutka letne-
ga lovsko upravljavskega načrta za 
Kamniško-Savinjsko lovsko uprav-
ljavsko območje (LUO). Osnutek, ki 
je bil usklajen z vsemi deležniki, je 
predstavil vodja odseka za gozdne 
živali in lovstvo Blaž Presečnik. 

Predlogi in pripombe, poda-
ne na javni obravnavi, so se pred 
sprejetjem osnutka obravnavali na 
svetu zavoda. Vodja nazarske eno-
te Toni Breznik je po kratki raz-
pravi ocenil, da je osnutek dobro 
pripravljen in da so v 25-tih letih 
vzpostavili zaupanje med njimi kot 
načrtovalci, izvajalci in upravljavci 
lovišč, kar je znak dobrega sodelo-
vanja med vsemi.

PREDSTAVITEV OBMOČJA
Presečnik je predstavnikom Ob-

močnega združenja upravljavcev 
lovišč Kamniško-Savinjskega LUO, 
predstavnikom lovskih družin, la-
stnikom gozdov in ostalim zaintere-
siranim skupinam predstavil osnu-
tek načrta. V njem so opisi obmo-
čij s seznamom lovišč, življenjskih 
okolij divjadi in živalskih vrst. Poleg 
načrtov, analize odvzema divjadi in 
podatkov o škodi so v načrtu nave-
dene tudi vrste divjadi in načrtovan 
odvzem divjadi v tem letu. V pre-
teklem letu po besedah Presečni-
ka ni bilo prijavljenih veliko škodnih 
primerov. Ljudje so prijavili največ 
škode, ki jo povzročajo divji prašiči 
in jelenjad. 

SNEMANJE LE Z DOVOLJENJEM
S strani udeležencev je bilo naj-

več pripomb danih na škodo, ki jo 
povzroča jelenjad in divji prašiči. 
Priporočali so večji odstrel in poš-
teno ovrednotenje škode. Kajti, če 
se to ne bo spremenilo, bo priha-
jalo do konfliktov med lastniki ze-
mljišč in gozdov ter lovci. 

Govora je bilo tudi o namešča-
nju kamer po gozdovih. Le-te je 
dovoljeno postaviti ob krmiščih, s 
tem da mora biti to tudi označeno, 
s posnetkov pa morajo odstraniti 
osebe. Nekateri po gozdovih pos-
tavljajo kamere nezakonito, zato 
jih lahko lastniki odstranijo.

VEČ ŠKODE PO DIVJADI, MANJ 
KMETOV?

Lučki župan Ciril Rosc je opozo-
ril na probleme z medvedom, kar 
zelo negativno vpliva tudi na po-
hodniški turizem. Klemen Matk 

je dodal, da se glede medveda ka-
že ignorantski odnos države do 
kmečkega in podeželskega prebi-
valstva, saj birokrati predolgo od-
lagajo ali celo ne dajo dovoljenja 
za odstrel, medved pa v tem času 

naredi veliko škode. Janez Rosc je 
dodal, da je vedno manj kmetov in 
s povečanjem števila divjadi jih bo 
še manj. 

MINISTRSTVO ZADOVOLJNO Z 
DELOM

Širi se območje, kjer so opazili 
šakala. Izveden je bil monitoring in 
na podlagi teh rezultatov že prip-
ravljajo predloge, kako reševati te-
žave, je povedal Hubert Potočnik 
z ljubljanske Biotehniške fakultete. 
Predstavnik kmetijskega ministr-
stva Matevž Adamič je povedal, 
da je to območje z njihove strani 
popolnoma neproblematično, to-
rej se z divjadjo dobro gospodari. 
Opozoril je, da je vse bližje Slove-
niji afriška prašičja kuga, preverja-
ti pa je potrebno krmišča, ki mora-
jo biti usklajena s kriteriji.

Štefka Sem

OBČINA MOZIRJE

Podelili bodo zlate plakete in 
denarno nagrado

Ob praznovanju praznika mo-
zirske občine bodo na slavnostni 
seji v sredo, 24. aprila, podeli-
li zlate plakete s priznanjem obči-
ne in denarno nagrado. Zlato pla-
keto bodo prejele nekdanja Mozir-
janka, Slovenka leta 2018 in pred-
sednica društva Ekologi brez me-
ja Urša Zgojznik, Sonja Herman 
Robnik, ki že tri desetletja kot pa-

tronažna sestra v Mozirju požrtvo-
valno skrbi za paciente, in pev-
ka Alya, ki je ime Mozirja ponesla 
po Sloveniji in tudi v tujino. Denar-
no nagrado v višini 1.250 evrov bo 
prejelo Etnografsko društvo Mla-
jevci, ki ohranja prvomajsko ple-
zanje na mlaj in postavljanje mla-
jev po občini.

Štefka Sem
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DRUŠTVO ZELIŠČARJEV ŠIPEK MOZIRJE 

Letošnje leto bo v znamenju desetletnice delovanja 

Predsednica Terezija Plaznik: »Ni težko 
delati v društvu, kjer vsi spoštujejo dano 

besedo.« 

V januarju je minilo deset let od ustanovitve 
zeliščarske sekcije pri Društvu upokojencev Mo-
zirje. Minili sta tudi dve leti, od kar so ustanovi-
li samostojno društvo. Kako so uresničili načr-
te dela za lani in kakšne bodo njihove aktivno-
sti v letošnjem letu, so se člani pogovorili na ob-
čnem zboru.

PESTRA DEJAVNOST SKOZI 
VSE LETO 

Predsednica Terezija Plaznik je obnovila šte-
vilne dejavnosti, ki so jih izvedli v preteklem le-
tu. Njihova osnovna naloga je spoznavanje zdra-

vilnih rastlin, ohranjanje izročila in seznanjanje 
ljudi o tem. V okviru projekta, ki ga vodijo pre-
ko LAS, so izdali brošuro S košarico po zdravilna 
zelišča in izvedli delavnico na terenu. Z uspešno 
stojnico so sodelovali ob praznovanju 700-letni-
ce trških pravic v Mozirju, kjer so predstavili po-
sebnost Salomonov eliksir po stari samostanski 
recepturi. Dobro sodelujejo z drugimi društvi, 
urejajo zeliščni vrt v Mozirskem gaju, odmevne 
in obiskane so njihove stojnice v okviru Božične 
bajke Slovenije. Izvedli so nabiralni izlet in stro-
kovno predavanje.

BROŠURA OB DESETLETNICI
Da je njihovo delovanje pomembno in opaže-

no, je v nagovoru dejal tudi mozirski župan Ivan 
Suhoveršnik, ki je pohvalil tudi delo ostalih mo-
zirskih društev. Uspešnemu delovanju društva 
pritrjuje tudi stalna rast članstva in izjemna de-
lavnost vseh članic pri različnih projektih, kot je 
bilo lanskoletno sodelovanje na sadjarski raz-
stavi. 

Podobne bodo njihove dejavnosti tudi v letu 
2019. Ob svojem jubileju pa bodo v društvu prip-
ravili in izdali brošuro. »Zapisana beseda ohra-
ni marsikaj, kar nam uide iz spomina,« je dejala 
Plaznikova, ki so se ji članice za prizadevno delo 
zahvalile z majhno pozornostjo. 

Tekst in foto: Marija Lebar

DRUŠTVO KMETIC ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Marijo Bezovšek imenovali za častno članico 

Po uradnem delu so si članice 
društva ogledale gledališko predsta-
vo Diagnoza: Fotr! v izvedbi gornje-
grajskega kulturnega društva. Skup-
no druženje so nadaljevale v Šport 
centru Prodnik v Juvanju. 

Predsednica Irena Rak se je za 
zgledno sodelovanje zahvalila 

predsednicam posameznih 
krajevnih aktivov. 

O lanskoletnem delu in letošnjih 
načrtih so se članice Društva kme-
tic Zgornje Savinjske doline pogo-
vorile na občnem zboru, ki so ga 
izvedele v Gornjem Gradu. Za iz-
jemen prispevek pri uveljavljanju 
vloge kmečke žene, za pobudo pri 
ustanovitvi aktivov kmečkih že-
na na našem območju in za izva-
janje številnih kulinaričnih izobra-
ževanj so soglasno potrdile sklep, 
da se Marijo Bezovšek imenuje za 
častno članico društva.

GLAVNA POZORNOST 
PRAKTIČNEMU IZOBRAŽEVANJU

Društvo, ki združuje kmečke 
žene, je med najštevilčnejšimi v 

Zgornji Savinjski dolini, je pa tu-
di zelo dejavno. V lastni organiza-

ciji in v sodelovanju z mozirsko iz-
postavo Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Celje za svoje članice prip-
ravijo različna predavanja, delavni-
ce in izobraževanja, že tradiciona-
len pa je vsakoletni izlet, kjer ude-
leženke spoznavajo primere dobre 
prakse na področju kmetijstva ta-
ko v Sloveniji kot preko meja. 

TUDI LANI KIPEC 
KAKOVOSTI 

Predsednica Irena Rak je pod-
črtala še dobro sodelovanje članic 
na različnih prireditvah po doma-
čih občinah in na razstavi Dobro-
te slovenskih kmetij na Ptuju. Tam 
so lani dobile kipec kakovosti in 

številna zlata, srebrna ter brona-
sta priznanja. Kljub obilici dela ne 
pozabljajo na svoje starejše člani-
ce, ki se dejavnosti ne morejo več 
udeleževati, in jih obiščejo ter ob-
darijo s skromnimi darilci. Enake 
pozornosti so deležne tudi mlade 
mame z novorojenčki. 

Tekst in foto: Marija Lebar 
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GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 

Več kot petsto operativnih gasilcev vedno pripravljenih 
na pomoč 

Zlato plaketo zgornjesavinjske gasilske zveze (GZ ZSD) je prejel Emil 
Češnovar iz PGD Luče. Levo je predsednik Gasilske zveze Slovenije 

Janko Cerkvenik, tretji in četrti z leve sta predsednik in poveljnik GZ 
ZSD, Janko Žuntar in Miro Brezovnik. 

Za organi zgornjesavinjske ga-
silske zveze je prvo leto novega 
mandata, ki je bilo zelo delovno. V 
takem tonu so izzvenela poročila 
o realizaciji za leto 2018, ki so jim 
prisluhnili delegati vseh 15 prosto-
voljnih gasilskih društev in vidni 
gostje na nedavni redni letni skup-
ščini v Nazarjah.

NAJVEČJA POZORNOST 
STROKOVNOSTI 

Iz poročila predsednika zveze 
Janka Žuntarja je bilo slišati, da 
zveza veliko pozornosti namenja 
izobraževanju oziroma strokovne-
mu usposabljanju članstva v pro-
stovoljnih gasilskih društvih. Glede 
na to, da so pred gasilci vedno novi 
izzivi in različne tehnične interven-
cije ter vse manj klasičnega gaše-
nja požarov, je usposabljanje čla-
nov nujno. 

Predstavniki zveze aktivno de-
lujejo tudi na nivoju gasilske regi-
je in Gasilske zveze Slovenije ter se 
udeležujejo srečanj oziroma prire-
ditev sosednjih gasilskih zvez, ka-

terih predstavniki so bili tudi med 
gosti tokratne skupščine.
NAJVEČ TEHNIČNIH INTERVENCIJ

Poveljnik zveze Miro Brezovnik 
je predstavil intervencije, v kate-
rih so sodelovali gasilci v lanskem 
letu. Med njimi je bila tudi pomoč 
zgornjesavinjskih gasilcev pri 
odpravi posledic toče v Beli Kraji-

ni. V naši zvezi, ki šteje 3.413 čla-
nov, od tega 512 operativcev, je bi-
lo lani 94 intervencij, na katerih so 
gasilci opravili več kot 1.190 ur. Naj-
večkrat so pri tem nudili tehnično 
in drugo pomoč, posredovali so v 
prometnih nesrečah, pri reševanju 
obolelih oseb, v vetrolomih ter pri 
13 požarih.

3.413 članov
ima Gasilska zveza Zgornje 
Savinjske doline, od tega je 
512 operativcev.

PODELILI PLAKETO ZVEZE 
Gasilska zveza Zgornje Savinj-

ske doline se posameznim članom, 
ki se še posebej odlikujejo pri dol-
goletnem delu in velikem prispev-
ku h gasilstvu, zahvali z zlato pla-
keto. To je letos dobil Emil Češno-
var iz PGD Luče. Prejemniku je čes-
tital tudi predsednik Gasilske zveze 
Slovenije (GZS) Janko Cerkvenik, 
ki je pohvalil vzorno delovanje tu-
kajšnje zveze in predstavil nekatere 
letošnje dogodke, ki jih bo organizi-
rala GZS. Tudi župan Železne Kaple 
Franc Jožef Smrtnik je pohvalno 
spregovoril o medsosedskem so-
delovanju na gasilskem področju, 
zbrane pa je nagovoril tudi nazarski 
župan Matej Pečovnik. 

Tekst in foto: Marija Lebar

FESTIVAL USTVARJALNOSTI V RADMIRJU

Roke vezilj ustvarjajo nepozabno kulturno dediščino

Predstavnice skupin, ki so razstavljale svoje izdelke, z Brankom Suhadolnikom. 

Društvo Toplica je v radmirski stari šoli prip-
ravilo Festival ustvarjalnosti, kjer so svoje izdel-
ke razstavile članice šestih društev. Ročna dela 
takšna in drugačna so bila na ogled tri dni. Do-
godek so popestrili Sverjanski gadi, Kvartet Šti-
glic in Ljudske pevke Pušeljc.

18 LET DRUŠTVA TOPLICA
Predsednica društva mag. Margareta Atelšek 

je povedala, da so dolgo zorele ideje, da bi skupno 
prikazale svoje izdelke, pa vendar je minilo dolgih 
in ustvarjalnih 18 let Toplice, preden jim je uspelo 
združiti ustvarjalke šestih društev na enem mestu.

Poleg topličank so razstavljale rokodelke Vr-
ba iz Nazarij, vezilje z Rečice ob Savinji, skupi-
na rokodelk Spominčice iz Gornjega Grada, čla-
nice Društva Snežinka, ki deluje v okviru Univer-
ze za 3. življenjsko obdobje na Vranskem, in Kul-
turnega društva Radmirje. Predstavnice društev 
so spregovorile o njihovem delu.

PRIHODNJE LETO PONOVNO SREČANJE
Obiskovalce so pozdravili tudi podpredsedni-

ca ZDUS-a Vera Pečnik in Branko Suhadol-
nik, ki je pri ZDUS odgovoren za področje ro-
kodelstva, ter predsednik Društva upokojen-
cev Ljubno ob Savinji Jože Vodušek. Ponovno 

se bodo srečali naslednje leto na drugem Festi-
valu ustvarjalnosti.

Tekst in foto: Štefka Sem
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V SPOMIN

Marija 
Mermal

V mesecu marcu se je velika 
množica ljudi na ljubljanskih Ža-
lah poslovila od spoštovane in pri-
ljubljene ljubenske občanke in uči-
teljice Marije Mermal, katero smo 
vsi bolj poznali pod imenom Ma-
na. Poslovila se je le nekaj tednov 
pred svojim devetdesetim rojstnim 
dnevom. 

Gospa Mana Mermal je za svo-
je bogato delo na pedagoškem, 
kulturnem in turističnem podro-
čju leta 2012 prejela najvišje pri-
znanje občine Ljubno – zlato pri-
znanje.

Na zadnji poti so jo pospremi-
li številni predstavniki politične-
ga, družbenega in kulturnega živ-
ljenja iz širšega slovenskega pros-
tora kakor tudi z Ljubnega oziroma 
Zgornje Savinjske doline, saj je na 
vseh teh nivojih pustila neizbrisen 
pečat.

Njen oče se je boril na soški fron-
ti, bil je tudi Maistrov borec, zato ji 
je bila borba za slovenstvo že v krvi. 
Družina, iz katere je izhajala, je bila 
zavedna partizanska družina. Vse te 
okoliščine so oblikovale trden slo-
venski značaj Mane Mermal.

Svoj poklic učiteljice je pričela 
na Primorskem, nadaljevala v Lju-
bljani in Gornjem Gradu, nato pa jo 
je pot pripeljala v Radmirje in na 
Ljubno.

Na Ljubnem je beseda učitelj ali 
učiteljica vedno veliko pomenila. 
Gospa Mana Mermal se je dobro za-
vedala svojega poslanstva in privi-
legija, da je lahko vstopala v hram, 
kjer se delita učenost in modrost. 

Na ljubenski šoli je bila nespor-
na avtoriteta vsa leta svojega pou-
čevanja že od leta 1954, ko je pri-
čela poučevati na podružnični šo-
li v Radmirju. Večji del svoje po-
klicne poti je bila učiteljica nem-
škega jezika. Težjega dela bi sko-

raj ne mogla najti, saj so bile v tis-
tih časih ambicije staršev na izo-
braževalnem področju veliko nižje, 
kot so danes, vendar ga je uspešno 
opravljala do upokojitve leta 1982. 
Njena posebna skrb so bili učenci, 
ki jim je nemščina šla težje v glavo. 
Njim je popolnoma brezplačno vsa 
leta nudila dodatno pomoč in le-te 
so bili še posebej veseli tisti, ki so 
se podali v srednje šole in tam na-
leteli na težave. V današnjem jezi-
ku bi dejali – pro bono. Nemščina 
je z njenim poučevanjem postala 
dostopnejša za učence, razumlji-
vejša, z novimi didaktičnimi pripo-
močki pa tudi bolj priljubljena. Pre-
senetljivo veliko njenih ljubenskih 
učencev in učenk se je odločilo za 
študij nemščine in ga tudi uspeš-
no zaključilo.

Neizbrisen in nepozaben je tudi 
njen prispevek na področju kultur-
nega življenja na Ljubnem. Dobrih 
deset let je v svojem prostem ča-
su vodila delo knjižnice v nemogo-
čih pogojih. Ampak nikoli ni izgu-
bila poguma za nadaljevanje tega 
plemenitega poslanstva, ki je tako 
ali drugače pripeljalo do tega, da je 
danes vse drugače in vse bolje.

Svoje kulturno poslanstvo je 
ves čas nadgrajevala. Bila je odlič-

na poznavalka vrhunskega gleda-
liškega, glasbenega in likovnega 
ustvarjanja. Široka znanstva v naj-
višjih umetniških krogih so jo ple-
menitila in bogatila njen značaj, 
kakor tudi tistih, ki so imeli privile-
gij srečevati se z njo.

Z možem Jožetom sta kova-
la najbolj napredne ideje in jih tu-
di udejanila v dobro Ljubnega in v 
dobro Ljubencev. Neizbrisen pe-
čat je pustila tudi na turističnem 
področju. Ljubno je bilo zelo znan 
in priljubljen turistični kraj z veli-
ko obiskovalci. Skupaj z možem sta 
bila začetnika turistične dejavno-
sti na Ljubnem. Prav Mana Mermal 
je urejala turistične nastanitve in 
uravnavala turistične tokove.

Zelo je bila ponosna na svoja ot-
roka Juša in Polono. V njenih očeh 
smo videli ponosne poglede na ži-
vljenjske in poslovne uspehe njiju 
ter drugih družinskih članov. Seve-
da to velja tudi za pet njenih vnu-
kov in vnukinj ter devet pravnukov 
in pravnukinj.

Odšla je – njeno delo na Ljub-
nem pa je zapuščina, ki ne bo ni-
koli pozabljeno, saj je trdno vtka-
no v razvoj in razcvet življenja na 
Ljubnem.

Rajko Pintar

DRUŠTVO SOŽITJE ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 

Spregovorili tudi o zakonu o osebni asistenci

Predsednica Lilijana Rakun 
je izpostavila odlično obiskan 
vikend seminar v Ankaranu.

Člani Društva za pomoč osebam 
z motnjami v duševnem razvoju 
Zgornje Savinjske doline, ki ga vo-
di Lilijana Rakun, so se sestali na 
svojem občnem zboru. Pogovori-
li so se o delu društva v preteklem 
letu in se seznanili z bistvenimi po-
udarki novega zakona o osebni 
asistenci, ki je stopil v veljavo s 1. 
januarjem.

INŠTITUT OSEBNEGA 
ASISTENTA

O zakonu je spregovorila Marja-
na Veršnik Fale iz mozirske eno-
te Centra za socialno delo Savinj-
sko-Šaleška. Zakon uvaja inštitut 
osebnega asistenta, ki ga pod do-
ločenimi izpolnjenimi pogoji za do-
ločen čas lahko dobi oseba z mot-
njami v duševnem razvoju. Potreb-

no je izpolniti vlogo, za kar je oblju-
bila vso pomoč centra. V razpra-
vo se je vključila tudi predsednica 
Zveze Sožitje dr. Katja Vadnal. Iz-
postavljeno je bilo, da bo primanj-
kovalo osebnih asistentov, ob tem 
pa bo njihovo delo težko.
SKRBELI ZA DRUŽENJE, GIBANJE 

IN USTVARJANJE
Rakunova je v poročilu o de-

lu društva v lanskem letu naniza-
la vrsto aktivnosti, ki so jih izvaja-
li. Izpostavila je odlično obiskan vi-
kend seminar v Ankaranu, kjer so 
imeli dobra predavanja, veliko so 
se gibali in plavali. Plavali so sko-
zi vse leto tudi v bazenu v Topolši-
ci. Podali so se na ekskurzijo in si 
pred novim letom ogledali še pre-
stolnico.

Vse leto so izvajali razne soci-
alne programe, poleti so dva te-
dna organizirali varstvo z vrsto ak-
tivnosti. Veliko so ustvarjali, hodili 
na pohode in obiske, dan prežive-
li v cvetličarni pri Skornšku in dru-
gega v Slaščičarni Polonca, kjer so 
pekli. Skupen vikend so preživeli 
tudi v Šmihelu nad Mozirjem. 

DONACIJA KARITAS
Dobro sodelujejo z mnogimi 

društvi, tudi z Župnijsko Karitas 
Mozirje-Šmihel. Predsednica sled-
nje Alenka Brezovnik je občni 
zbor izkoristila za simbolično po-
delitev donacije, ki so jo zbrali ob 
1. novembru, ko so ljudje namesto 
za sveče denar namenili za delova-
nje Sožitja.

Tekst in foto: Benjamin Kanjir
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LARA SLAPNIK NA MEDNARODNEM TEKMOVANJU MLADIH TALENTOV V ITALIJI 

Z odličnim nastopom do uvrstitve na zaključni koncert

Lara Slapnik iz Glasbene 
šole Nazarje si je z odličnim 
1. mestom in 1. nagrado na 
mednarodnem tekmovanju 
mladih talentov v Italiji 
priigrala nastop na koncertu 
prvonagrajencev. 
(Fotodokumentacija GŠ Nazarje)

V soboto, 6. aprila, se je učen-
ka flavte Lara Slapnik iz Glas-
bene šole Nazarje udeležila 
mednarodnega tekmovanja Gi-
ovani Talenti v Gorici v Italiji. Za 
odličen nastop in doseženih 97 
točk (od 100 možnih) je prejela 
1. nagrado in 1. mesto v svoji ka-
tegoriji. 

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO STOPINJE

Pogovorni večer z 
vsestranskima umetnikoma

Z literatoma Stojanom Knezom (levo) in Bojanom Krevhom se je 
pogovarjala Nevenka Hvalec. (Foto: Primož Vajdl)

CENTER ZA DRUŽINE MEDGEN HIŠA 

Lesnine izpod domačih 
rok

Novoletne smrečice iz različnih vrst lesa je izdelal Franc Matjaž iz 
Spodnje Rečice in so požele zanimanje tako otrok kot odraslih.

(Foto: Marija Šukalo) 
V Centru za družine Medgen hi-

ša na Rečici ob Savinji so v petek, 
15. marca, odprli razstavo Lesnine 
iz domačih rok. Na ogled so pos-
tavili lesene izdelke domačih ljubi-
teljskih ustvarjalcev in otrok reči-
škega vrtca Lipa. Tako je na ogled 
svoja dela postavilo devet obliko-
valcev.

IZDELKI Z ZGODBAMI
Nastali so številni izdelki z 

različnimi zgodbami. Opaziti je 
bilo tako uporabne izdelke za 
dom in vsakdanjo rabo kot ok-
rasne predmete. Vrtčevski otro-
ci so predstavili dela, ki so nas-
tali preko projekta Vrtec in turi-
zem. V okviru sodelovanja s Turi-
stično zvezo Slovenije so namreč 
ustvarjali na temo Turistični spo-
minek našega kraja in preko nje-

V prostorih Muzeja Vrbovec v 
Nazarjah so pripravili literarni ve-
čer z Bojanom Krevhom in Sto-
janom Knezom, ki sta publiki 
predstavila svojo umetniško pot. 
Vsestranska umetnika prihajata iz 
Velenja, a sta člana Kulturno ume-
tniškega društva (KUD) Stopinje, ki 
je bil organizator dogodka. Literar-
ni večer je dopolnila slikarsko fo-
tografska razstava obeh literatov, s 
katerima se je pogovarjala Neven-
ka Hvalec. 

V DRUGI POLOVICI ŽIVLJENJA 
PRIČEL NA NOVO ŽIVETI

Krevh piše pesmi, prozo, aforiz-
me, ljubiteljsko slika in igra v gle-
dališki skupini. Pred leti je trpel za 
hudo obliko depresije, ki jo je pre-
bolel in zdaj zelo pozitivno gleda 
na svet. Izdal je dve knjigi z nas-
lovoma Jaz in Od A do tja. Pred le-
ti se je vpisal na študij psihologi-
je, kjer trenutno obiskuje tretji le-

tnik. Kot prostovoljec vodi delavni-
ce za osebno rast in aktivno sode-
luje v centrih za zmanjševanje ško-
de zaradi drog.

SVOJIM VNUKOM PODARIL 
KNJIGE

Knez prav tako piše pesmi, pro-
zo, ljubiteljsko slika, fotografira in 
igra v gledališki skupini. Izdal je 
štiri knjige, od tega je tri napisal 
lastnoročno za svoje vnuke. Kot 
prostovoljec v večgeneracijskih 
centrih vodi delavnice za oseb-
no rast, prav tako je prostovoljec v 
varni hiši, energoterapevt in moj-
ster rituala hoje po žerjavici.

Zbrane sta pozdravila tudi pred-
sednica KUD Stopinje Ivana Žvi-
pelj in predsednica nazarske kra-
jevne skupnosti Vanja Hofbauer. 
Večer sta s petjem dopolnila Vanja 
in Matjaž Romih, ki je zraven igral 
na kitaro.

Primož Vajdl

S tem se je uvrstila na zaključni 
koncert prvonagrajencev po po-
sameznih kategorijah, ki je v Go-
rici potekal v nedeljo, dan po tek-
movanju. Izjemen uspeh gre pri-
pisati tudi njeni mentorici Ka-
rin Garb in korepetitorju Antonu 
Acmanu. 

Barbara Rozoničnik

ga spoznavali domačo okolico. 
Nastali so spominki v povezavi z 
lipo, drevesom, ki je upodobljen v 
rečiškem grbu.

KOS LESA Z OBLIKO IN DUŠO
O ideji in postavitvi razstave je 

spregovorila vodja vsebin v Centru 
za družine Urša Selišnik in pou-
darila, da je vrednota izdelka odvi-
sna od ročnega dela, potrpežljivos-
ti, vztrajnosti in velike mere domi-
šljije. In ravno z delom ustvarjalcev 
dobi kos lesa obliko in dušo.

Dogodek so s petjem in recita-
cijami obogatili otroci rečiškega 
vrtca in harmonikar Primož Zvir. 
Razstavo je odprl nekdanji župan 
in predsednik Kulturnega društva 
likovnih ustvarjalcev Zgornje Sa-
vinjske doline Gal Vinko Jeraj.

Marija Šukalo
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOZIRJE

Obiskali jubilante, stare 90 let
V Društvu upokojencev Mozirje izvajajo zada-

ne naloge in v sklopu projekta Starejši za starej-
še obiskujejo jubilante v mozirski občini, ki so 
praznovali 90 let, ter jih skromno obdarijo. Obi-
ski so jih napolnili z optimizmom, saj so jubilanti 
z zadovoljstvom in žarom v očeh razlagali, kako 
njihovi domači lepo skrbijo za njih, da jim je le-
po in so lahko brez skrbi. 

Takšna zagotovila so še posebno spodbudna za 
društvo, kjer na sestankih projekta Starejši za sta-
rejše velikokrat slišijo, koliko psihičnega in fizične-
ga nasilja se v Sloveniji izvaja nad starejšimi.

SKUPAJ POKLEPETALI 
Pri Mariji Steblovnik v Lokah jih je radostno 

sprejela njena snaha, ki je razložila, kako sku-
paj premagujejo Marijine zdravstvene težave. Z 
njenim možem, ki ji trdno stoji ob strani, so pok-
lepetali o lepih in manj lepih trenutkih njune-
ga skupnega življenja, ki se ga kljub zdravstve-
nim težavam veselita. Zaželeli so jima še veliko 
zdravja in zadovoljstva.

Zaradi različnih zdravstvenih težav so Ano Pok-
leka in Zoro Matjaž obiskale samo prostovoljke. 
Bili sta jih veseli, prav tako tudi majhnih pozornos-
ti, ki so jima namenili. Antonije Orel niso uspe-

li najti doma, ker je bila na zdravljenju v Topolši-
ci, darilo pa ji je izročila soseda, ki je prostovoljka.

OBUDILI PRAZNOVANJE JUBILEJA
Franc Slemenšek iz Žekovca z ženo pre-

življa jesen življenja na njunem domu na mali 
kmetiji. Oba sta še dokaj dobrega zdravja in ra-
da prideta v družbo upokojencev, kjer sta zara-
di svojega razpoloženja dobrodošla. 

Ob veselem klepetu so obudili marsikatero 
zgodbo iz njunega življenja in Francu zažele-

li še mnogo zdravih let ob njegovi skrbni ženi.
Pavla Goličnika so obiskali na kmetiji v Šmi-

helu, kjer preživlja svojo jesen življenja. Obudili 
so praznovanje njegovega jubileja v krogu nje-
govih najdražjih, ki ga radi obiskujejo in razve-
seljujejo s petjem, kjer še tudi sam s svojim gla-
som prispeva k dobri izvedbi pesmi. Jesevnikov 
ata je še v zelo dobri kondiciji, za katero redno 
skrbi tudi s pešačenjem po Šmihelu. 

Marija Franko

KONCERT KLAPE MASLINA NA REČICI OB SAVINJI

Nastopajoči poželi stoječe ovacije

Večer je dosegel vrhunec s pesmima V 
dolini tihi in Slovenija, od kod lepote tvo-
je, ko je s Šibenčani prepevalo tudi ob-
činstvo in nastopajoče z odra pospremi-
lo s stoječimi ovacijami. Prekaljeni pevci klape Maslina so bili veseli družbe mladih sester Čerček. 

(Foto: Marija Šukalo) 

Zadnji petek v marcu je telovadnica rečiške 
osnovne šole pokala po šivih. Številni obiskoval-
ci, ki so prišli na 4. Koncert dalmatinskih klap, so 
uživali v napevih klape Maslina iz Šibenika. Me-
lodije sonca in morja so s slovenskimi narodno-
-zabavnimi ritmi dopolnile Sestre Čerček iz Sol-
čave. Organizator koncerta, Turistično društvo 
Rečica ob Savinji, je dogodek posvetil nežnejše-
mu spolu, zato so dame prejele tudi manjšo po-
zornost – vrtnico. 
MASLINA JE NEOBRANA IN ŠTEVILNE DRUGE 

PESMI 
Klapa Maslina, ki je naslednica klape Šibenik, 

je na odrih doma in v tujini prisotna več kot tri 
desetletja. V sodelovanju s skladatelji, kot so Ar-
sen Dedić, Jakša Flamengo, Andrej Baša in dru-
gi, so poustvarili uspešnice Maslina je neobra-
na, Da te mogu pismom zvati, Dalmatinske oči 
plave in mnoge druge. 

Tudi na rečiškem odru je bilo moč slišati ome-
njene pesmi. Tem so dodali številne druge iz 
svojega bogatega programa. Starejšo generaci-
jo obiskovalcev so s turo po Dalmaciji popeljale 
več desetletij v preteklost – v njihovo mladost.

VEČER POPESTRILE SESTRE ČERČEK IZ 
SOLČAVE 

Mlade Solčavanke rade poudarijo, da jih glas-
ba spremlja že od otroštva. Prve pesmi so pre-

pevale ob babici in teti, instrumente pa so pre-
igravali dedek, oče in stric, zato ni naključje, da 
so se vpisale v glasbeno šolo. Maja in Nika igra-
ta klavir, Deja saksofon. Nase so opozorile v od-
daji Slovenski pozdrav, Rečičanom in ostalim 
obiskovalcem pa so se predstavile z zimzeleni-
mi melodijami zabavnega žanra. K temu so do-
dale nekaj sklad tujih izvajalcev.

Marija Šukalo

V Šmihelu so obudili praznovanje Pavla Goličnika v krogu njegovih najdražjih. 
(Foto: Ciril M. Sem)
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DRUŠTVO RAČUNOVODIJ, FINANČNIKOV IN REVIZORJEV ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Članom omogočajo izobraževanja in sproščanje

Predsednica Zdenka Presečnik 
Firšt je dejala, da jim seminarji 
dajejo ogromno podporo v 
sprotnem izobraževanju in 
medsebojni odzivnosti.

Po besedah predsednice 
Zdenke Presečnik Firšt Dru-
štvo računovodij, finančnikov in 
revizorjev Zgornje Savinjske do-
line vlaga veliko dela v različne 
aktivnosti in s tem članom omo-
goča, da se izobražujejo in spro-
ščajo. 

Seminarji jim že vrsto let dajejo 
ogromno podporo v sprotnem iz-
obraževanju in medsebojni odziv-
nosti. Letos bodo delali po začrta-
nem planu, ki so si ga zadali na ob-
čnem zboru. 

PRISLUHNILI ODLIČNIM 
PREDAVATELJEM

Lani so obdelali številne računo-
vodske teme z odličnimi zunanjimi 
predavatelji. Na internih srečanjih 
so si znanje nabirali z video semi-
narji. Sodelovali so tudi s sekcijo 
računovodskih servisov Savinjsko-
-šaleške gospodarske zbornice. 

NEFORMALNO DRUŽENJE
Veliko pozornosti so namenili 

neformalnemu druženju z vadbo 
za telo in meditacijami ter preda-
vanji za duhovno in osebno rast. 

Ljubitelji pohodništva so spoz-
navali okolico Rečice ob Savinji. 
Pripravili so tudi nekaj predavanj 
o zdravi prehrani. Njihova stalni-
ca pa je druženje z računovodji 
iz društev severovzhodne Štajer-
ske in obiskovanje kulturnih pri-
reditev. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

LOVSKA DRUŽINA MOZIRJE

Zaupajo dosedanjemu in novemu predsedniku Pirnatu

Za naslednji štiriletni mandat 
predsednikovanja so lovci 

potrdili Janeza Pirnata.

Mozirski lovci so na občnem 
zboru ponovno izvolili Janeza 
Pirnata za predsednika družine. 
Sredi leta bodo pri lovski koči na 
Konečki planini slovesno obeleži-
li 40-letnico delovanja organizaci-
je, na kar se že sedaj skrbno prip-
ravljajo. 

PODELILI PRIZNANJA 
IN NAZIV

Poleg Pirnata so na zboru po-
ročali gospodar družine Drago 
Fürst, Aleš Marinc (gojitvena ko-
misija) in o denarnih zadevah Ivan 
Čopar. Poslovanje je v imenu nad-

zornega odbora ocenil kot primer-
no in zakonito njegov predsednik 
Ferdinand Brinjovc. Zaslužnim 
članom so podelili priznanja za 
dolgoletno nesebično delo, častni 
član pa je postal Franc Fužir.
IZVAJAJO TEMELJNE USMERITVE 

LOVSTVA 
Lovska družina Mozirje že leta 

posluje vzdržno, z lani 2.700 pro-
stovoljno opravljenimi delovnimi 
urami celo vzorno. Člani izvajajo 
temeljne usmeritve lovstva. Skrbi-
jo za zdrav živelj divjadi, ohranja-
nje naravnega okolja, gospodarje-

nje z lovišči in objekti družine, dob-
re odnose z lastniki gozdov in ze-
mljišč (lovišč), druženje članov v 
okviru Lovske zveze Slovenije ter 
prijateljskih družin. 

POHVALE ZVEZE IN SOSEDNJIH 
DRUŽIN

Podpredsednik Savinjsko-Koz-
janske lovske zveze Celje Vinko 
Blazinčič je v imenu zveze pohva-
lil njihovo delo. Z dobrimi željami in 
zahvalo za sodelovanje so se mu 
pridružili predstavniki sosednjih 
lovskih družin.

Tekst in foto: Jože Miklavc

LOVSKA DRUŽINA GORNJI GRAD

Strelišče v Zagradišču bo prešlo v občinsko last

Starešina Ludvik Miklavc je 
zbranim predstavil dogajanje v 

preteklem letu.

Gornjegrajski lovci so upravlja-
li strelišče v Zagradišču, sedaj bo 
kmalu prešlo v last občine, je na le-
tni skupščini Lovske družine Gor-
nji Grad povedal starešina Ludvik 
Miklavc. Občina bo postala lastnica 
zemljišča, objekti pa bodo še ved-
no v lasti lovcev. Na zboru so pode-
lili priznanja in jubilejne nagrade ter 
v svoje vrste sprejeli tri nove člane. 
Družina šteje 80 članov, katerih pov-
prečna starost je 54 let.
GLAVNA DELA BODO POTEKALA 

V ZAGRADIŠČU
Letos bodo še naprej skrbeli 

za vzdrževanje objektov v svojih 

revirjih, v zimskih mesecih krmi-
li živali ter ukrepali glede škode 
na kmetijskih zemljiščih, ki bodo 
povzročene s strani divjih živali. 
Glavna dela bodo potekala v Zag-
radišču, kjer je potrebno do kon-
ca obnoviti objekte, ki so v sla-
bem stanju.

DEJAVNI SKOZI CELO 
LETO

Lani so uspešno izpeljali začr-
tane plane, dobro je bil realiziran 
tudi plan odstrelitve živali. Poskr-
beli so za obnovo in popravilo lo-
vskih koč, stez in opazovalnic. Or-
ganizirali so tekmovanja v strel-

stvu, poskrbeli za preizkus orož-
ja ter se udeležili sedmih skupnih 
lovov, med drugim tudi s pobrate-
no LD Ivanovci. Odpravili so se na 
strokovno ekskurzijo v Prekmurje 
in organizirali piknik s kmeti. Po-
leti so v prostorih koče na Menini 
pripravili lovsko razstavo. Na svo-
jih šestih revirjih so opravili okrog 
dva tisoč ur, ki so posledica same-
ga lova in ostalih dejavnosti, ki se 
tega tičejo. Izvedli so še tečaj za 
vodnike psov ter poskrbeli za cep-
ljenje in preizkus naravnih zasnov 
za lovske pse. 

Tekst in foto: Primož Vajdl
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DAN STARŠEV V ORGANIZACIJI KD JURIJ MOZIRJE

Staršem namenili film 
Rumena na obroke

Igor Gruber je zbranim 
predstavil svojo 800 kilometrov 

dolgo pohodniško pot po 
rumeni Vii Alpini. 

Proti koncu marca, okoli materin-
skega dne, v Kulturnem društvu Ju-
rij Mozirje pripravijo prireditev, ki jo 
posvetijo staršem. Letos so v gos-
te povabili gornika Igorja Gruber-
ja, avtorja dokumentarnega poho-
dniškega filma Rumena na obroke.

Zbrane v dvorani Kulturnega do-
ma Mozirje je nagovoril predsednik 
društva Jure Repenšek, ki je podal 
nekaj svojih razmišljanj o dana-
šnjem starševstvu in poudaril ve-
liko odgovornost, ki bi se je starši 
morali zavedati pri vzgajanju svo-
jih otrok. 

Nato je na oder povabil gornika 
Igorja Gruberja, da je zbranim na-
povedal svoj film o dobrih 800 kilo-
metrov dolgi rumeni poti Via Alpi-
na, ki jo je prehodil v lanskem letu. 
Kot je povedal, je potekala od Trsta 
do Oberstdorfa. Namen pohoda je 
bil dobrodelen, Gruber je s svo-

V ŠOŠTANJU PLESALI NAJMLAJŠI FOLKLORISTI

Z igro in plesom v pomlad

Nastop otroške folklorne skupine Veliki facki iz OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad

Oder šoštanjskega kulturnega 
doma je nedavno oživel od mla-
dostniške prisrčnosti, folklornih ple-
sov, pastirskih šeg, pesmic in zvo-
kov harmonike. V poskočnem rit-
mu je zaplesalo šest otroških sku-
pin iz Gornjega Grada, Ljubnega ob 
Savinji in Velenja. Ob polni dvorani 
je občinstvo lahko uživalo v izjem-
ni predstavi mladih folklornih nav-
dušencev, ki so jih plesa in starih 
zgodbic naučile mentorice v vrtcih 
in na osnovnih šolah.

Prireditev je ocenjeval strokov-
ni spremljevalec Tadej Teran, ki 
je ob koncu prireditve lahko ugo-
tovil visoko kakovost dela z otroci 
in mlajšo generacijo šolske mla-
dine. 

Ob velenjskih skupinicah so za-
plesali otroški folklorni skupini 
Mali facki in Veliki facki iz OŠ Fra-
na Kocbeka Gornji Grad pod vod-
stvom koreografinje Marije Vin-
cek ter Otroška folklorna skupina 
Flosarček iz Kulturnega društva 

Ljubno ob Savinji z vodjo in avtori-
co koreografije Mojco Pikl. 

Za izjemno lepe kostumske po-
dobe so za skupine iz Zgornje Sa-
vinjske doline poskrbeli Barbara 
Trobentar, Mojca Pikl in Bojan Kni-
fic. Vsebinsko je dogajanje na odru 

povezala Vanja Kretič.
Predstavnice območnih izpo- 

stav Mozirje in Velenje Javne-
ga sklada RS za kulturne dejav-
nosti so bile zadovoljne z nastopi. 
Ob soorganizatorju Zavodu za kul-
turo Šoštanj so številnim staršem 

jo hojo zbiral sredstva za pomoč 
nosečnicam v stiski nepričakova-
ne nosečnosti, dobrodelen namen 
je bil del projekta Slovenija 1000+. 
Prireditev so z lepo slovensko pe-
smijo še dodatno popestrili pevci 
KD Jurij Mozirje.

Tekst in foto: Tatiana Golob

nastopajočih otrok dokazali, da se 
strokovno delo z otroci obrestuje, 
slovenska folklora pa dobiva iz ro-
da v rod nove navdušene plesalce 
in s tem naslednike te zvrsti kultur-
no-plesnega izročila. 

Tekst in foto: Jože Miklavc
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GORNJESAVINJSKI SMUČARSKI KLUB MOZIRJE

Nizali uspehe in opravili veliko dela

Predsednica Gornjesavinjskega 
smučarskega kluba Mozirje je 

Mojca Križ.

Člani Gornjesavinjskega smu-
čarskega kluba Mozirje so se sešli 
na redni letni skupščini in sprejeli 
poročila o delu v preteklem letu ter 
pripravili in sprejeli načrte za pri-
hodnje obdobje. Poročilo upravne-
ga odbora je med spodbudnimi re-
zultati in pestro dejavnostjo spom-
nilo, da v letu 2018 zaradi nezain-
teresiranosti mladih in službeno 
obremenjenih vaditeljev niso us-
peli izvesti vadb najmlajših v načr-
tovanem obsegu.

Ponovno želijo pridobili tako 
otroško populacijo kot vaditelje, da 
bodo pomladili skoraj 60-člansko 
organizacijo s 47-letno tradicijo. 

Potrebno se bo povezovati z drugi-
mi klubi in društvi, šolami ter aktiv-
nosti usmeriti v večjo popularizira-
nje dejavnosti v medijih in na dru-
žabnih omrežjih.

IMAJO USPEŠNE SMUČARJE
Smučarka Anja Drev je redno 

in uspešno tekmovala v evrop-
skem pokalu in na FIS tekmova-
njih. Tekmovalci, ki so člani GSK 
Mozirje, a tekmujejo pod okriljem 
drugih klubov, so še Nejc Na-
raločnik in Jan Napotnik (FIS), 
Nejc Zidarn v kategoriji starej-
ših dečkov in Nina Napotnik pri 
mlajših deklicah. 

Skupina starodobnih smučar-

ni so se njeni člani udeležili tekmo-
vanj v Zell am Seeju, Feuerkoglu in 
Wagrainu v Avstriji. Na vseh so do-
segali odlične rezultate. 

DEJAVNOSTI V MINULI SEZONI
Organizirali so odbojko na mivki 

v Lokah in skozi celo leto v telovad-
nici TVD Partizan. Priredili so tek-
movanja v veleslalomu in 21. sejem 
rabljene in nove smučarske opre-
me, orientacijski pohod, izvedli či-
stilno akcijo, sodelovali pri izved-
bi aktivnih počitnic otrok. Izvaja-
li so tudi pomoč Športnemu dru-
štvu Beli zajec pri izvedbi dveh FIS 
tekem in številne druge aktivnosti. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

TURISTIČNO DRUŠTVO NAZARJE

Obeležili tri desetletja delovanja

Po besedah predsednice Vanje 
Hofbauer društvo odlično 
sodeluje z občino in ostalimi 
organizacijami v kraju. 

Člani Turističnega društva Na-
zarje so se na občnem zboru ozr-
li na svoje delo v preteklem letu, v 
katerem so praznovali trideset let 
delovanja. Predsednica Vanja Hof-
bauer je izpostavilo močno prija-
teljstvo in dobro timsko delo, ki sta 
ključ do uspeha.

UDELEŽENI PRI ŠTEVILNIH 
PRIREDITVAH

V času pustovanja so pripravi-
li otroško maškarado in bogat sre-
čelov za obiskovalce. V velikonoč-
nem in prednovoletnem času so 

pripravili ustvarjalne delavnice 
za najmlajše in poleti aktivne po-
čitnice. Organizirali so etnograf-
sko prireditev Iz roda v rod. Njihov 
osrednji dogodek je bila prosla-
va ob trideseti obletnici društva. 
V sodelovanju z Muzejem Vrbo-
vec, občino in ostalimi društvi so 
soorganizirali Srednjeveško gosti-

jo, Volčje noči, Lončarski praznik v 
Kokarjah in še mnoge druge.

40 LET DOMA 
KULTURE

Letos bodo med drugim orga-
nizirali delavnice, aktivne počitni-
ce in strokovno ekskurzijo, aktiv-
no sodelovali z društvi, muzejem in 
občino ter skrbeli za dobro turistič-
no podobo naše doline. Sodelovali 
bodo pri prireditvi v počastitev 40. 
obletnice doma kulture, kjer naj bi 
pripravili razstavo.

Tekst in foto: Primož Vajdl

PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE 

Jeseni bodo obeležili 20. obletnico

Predsednik Marjan Ostruh je 
dejal, da bodo veliko aktivnosti 

namenili praznovanju 
20. obletnice društva.

Sredi marca je svoj letni občni 
zbor izpeljalo tudi Planinsko dru-
štvo Nazarje, ki spada med aktiv-
nejša planinska društva v naši do-
lini. Letošnje leto je za člane, teh je 
kar 547, jubilejno. Jeseni bodo pra-
znovali 20-letnico društva, maja pa 
mineva 10 let, odkar so društveno 
kočo Farbanco predali svojemu 
namenu.

POTREBUJEJO ODSEK ZA 
GORSKO KOLESARJENJE

Predsednik društva Marjan 
Ostruh je povedal, da je bilo minu-
lo leto glede na leto 2017, ko so se 

na Farbanci izvajale velike investi-
cije, precej mirno. Manjši popravki 
so bili izvedeni le na ogrevalnem 
sistemu. Društvo je bilo lani kot ko-
ordinator za naše območje aktivno 
vključeno v akcijo Očistimo Slove-
nijo in svet. Uspešno so izvajali tu-
di mesečne planinske izlete, tradi-
cionalne prireditve in ostale začr-
tane obveznosti. Ostruh je dejal, da 
bi bilo dobro razmisliti o ustanovi-
ti odseka za gorsko kolesarjenje in 
izobraziti kader za vodenje tur. 

NADALJUJEJO Z DELI NA KOČI
V načrtih za letos vodstvo iz-

postavlja nadaljevanje obnovitve-
nih del na koči. Veliko aktivnosti 
bo namenjenih obeleženju oble-
tnice in izdaji društvenega bilte-
na. Vsi programi društvenih odse-
kov se bodo izvajali po ustaljenem 
planu. Predsednik je zbrane opom-
nil, da bo naslednji zbor volilni, za-
to je čas za razmislek o kandidatih 
za formiranje novega vodstva. 

Osnovnošolci, ki obiskujejo pla-
ninski krožek na OŠ Nazarje, so v 
spremljevalnemu programu reciti-
rali, plesali in peli. 

Tekst in foto: Tatiana Golob

jev Veseli Savinjčani je bila v minu-
li sezoni prisotna na vseh tekmo-
valnih srečanjih v Sloveniji. V tuji-
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LUČKI OSNOVNOŠOLCI V PLANICI

Navijali za naše orle 

Pod Bloudkovo velikanko so za naše orle v Planici navijali tudi lučki učenci. 
(Foto: Rajko Rudnik)

V Planici so v smučarskih poletih slovenskih 
orlov in drugih tekmovalcev uživali tudi učenci 
3. in 4. razreda lučke osnovne šole. Ogled kvali-
fikacij jim je za kot svojo nagrado »odstopil« nji-
hov sošolec Gal Grzinčič. Gal je namreč na dr-
žavnem tekmovanju v smučarskih skokih pos-

tal državni prvak v svoji starostni kategoriji. Ob 
izvrstnih poletih naših in tujih skakalcev je na-
vijačem zastajal dih, veselili so se uspehov Ti-
mija Zajca, Domna Prevca in ostalih pogumnih 
fantov. 

Marija Šukalo

PLANINSKO DRUŠTVO LUČE 

Številni na Arničev 
pohod

Martin Kliner (desno) na poti proti vrhu 
Raduhe (foto: Boštjan Škornik)

V organizaciji Planinskega društva Luče je bi-
la tretja marčevska sobota ponovno rezervirana 
za tradicionalni, letos že 29. Arničev zimski po-
hod na Raduho. Vse do Koče na Loki pod Radu-
ho je bilo snega le za vzorec, od tam proti vrhu 
zasnežene lepotice pa so bile razmere za hojo 
že bolj podobne zimskim.

IZ LUČ NA RADUHO KAKIH 40 POHODNIKOV
Prijazno, že skoraj pomladno vreme je po po-

datkih lučkih planincev na vzpetine Raduhe pri-
vabilo okrog 150 ljubiteljev pohodništva in pla-
nin, od katerih se jih je velika večina podala tudi 
na vrh zasnežene Raduhe. Kakšnih štirideset jih 
je prehodilo celotno pot iz Luč. 

Z VRHA VIDEN CELO TRIGLAV
Med tistimi, ki so se povzpeli na vrh, velja 

omeniti Martina Klinerja z Ljubnega ob Savi-
nji, ki je kljub skoraj osemdesetim letom opra-
vil z zasneženo potjo. Udeleženci so bili na ci-
lju poplačani s čudovitim razgledom, saj je bil z 
vrha lepo viden celo sam očak Triglav.

Franjo Atelšek

ZAKLJUČEK 14. AKCIJE KOLESAR – POHODNIK 2018

Prvič si prvo mesto delijo štirje pohodniki

Najboljši rekreativci so prejeli priznanja in nagrade za svoj trud. (Foto: Tatiana Golob)

Planinsko društvo Nazarje je pripravilo ura-
dni zaključek 14. akcije Kolesar – pohodnik 2018 
s podelitvijo nagrad udeležencem z najvišjim 
številom vzponov do društvene koče Farbance. 
Prvo mesto si delijo kar štirje pohodniki.

ZA PRVO MESTO 107 VZPONOV
Udeleženci so se povzpeli do koče kar 

3.670-krat. Pohodniki so opravili 3.090 vzpo-
nov, kolesarji pa 580. Najbolj vztrajnim rekre-

ativcem je priznanja s praktičnimi nagrada-
mi podelil predsednik društva Marjan Ostruh. 
Prvo mesto med pohodniki so si na četrtin-
ke razdelili Franc Finkšt, Matjaž Jurjevec, Pe-
ter Žlebnik in Peter Polčnik. Vsak je opravil 107 
vzponov. 

IMENA ZMAGOVALCEV ZAPISANA NA 
GOJZERJU

Med kolesarji sta, tako kot leto prej, največ 
vzponov nabrala Tomaž Rozoničnik (85) in Bo-

jan Golob (79), le da sta letos zamenjala sto-
pnički. Med otroki so največ vzponov (13) zbra-
li sorojenci Zala, Maks in Jakob Žlebnik. Imena 
zmagovalcev v vsaki kategoriji za vsa leta nazaj 
so sedaj zapisana na izvirnem lesenem gojzer-
ju, ki krasi kočo. Farbanco, ki je odprta ob viken-
dih in praznikih, redno obiskujejo člani društva 
in številni drugi ljubitelji narave iz vseh koncev 
Slovenije.

Tatiana Golob
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Lovci so s policijo med Lomom, Šmihelom in Lepo Njivo zaradi sumov 
na krivolov opravili intenzivno poizvedovanje, podroben nadzor in zasle-
dovanje. Ko so odkrili sledi, so uvedli nočne akcije in kontrolo sumljivih vo-
zil. Ker je znano, da so kazni za krivolov visoke, so se menda možje, ki ne 
nameravajo plačati lovske članarine, začasno potuhnili. Fantje v zelenem 
so še vedno na preži, tudi z daljnogledi za nočne oglede. 

Tekst in foto: Jože Miklavc

BODICA TEDNABODICA TEDNA

ALPSKO SMUČANJE

Alen Hriberšek in Maja Sedovnik državna prvaka 

Alen Hriberšek in Maja Sedovnik sta minulo smučarsko sezono sklenila z odličnimi rezultati. (foto: osebni arhiv)

Osnovnošolca Alen Hriberšek 
(14) z Rečice ob Savinji in Maja Se-
dovnik (15) iz Mozirja trenirata alp-
sko smučanje v Smučarskemu klu-
bu Celje. V sezoni 2018/19 sta po-
novno posegla po številnih od-
mevnih rezultatih. 

ALENOVI USPEHI
Alen je minulo sezono v svo-

ji starostni kategoriji postal držav-
ni prvak v superveleslalomu in ve-
leslalomu ter šolski državni prvak 
v paralelnem slalomu med kate-
goriziranimi tekmovalci Smučar-
ske zveze Slovenije. V zelo uspešni 
sezoni je na državnih pokalnih tek-
mah U14 v skupnem seštevku se-
zone osvojil 1. mesto. Kot član dr-

žavne otroške reprezentance se 
je pred kratkem vrnil iz Val d'Ise-
ra, kjer je v slalomu osvojil odlič-
no 6. mesto.
TUDI MAJA DRŽAVNA PRVAKINJA

Na državnem prvenstvu osnov-
nih šol v smučanju za kategorizira-
ne učence je Maja v svoji starostni 
kategoriji že tretje leto zapored 

postala državna prvakinja v para-
lelnem slalomu. Osvojila je tudi na-
slov državne podprvakinje v su-
perveleslalomu. Zaradi poškodbe 
je morala v pretekli sezoni kar ne-
kaj tekem izpustiti, tekmovalno se-
zono pa je zaključila v italijanskem 
Abetoneju s 15. mestom. 

Barbara Rozoničnik

10. KOROŠKI POKAL V ALPSKEM SMUČANJU

Prvak in podprvak brata Simon in Blaž Klemenšek

Zmagovalec Simon Klemenšek, drugi Blaž Klemenšek in tretji 
Marcel Žunko s predstavnikoma organizatorja Willijem Ošinarjem 
(prvi z leve) in Markom Loibneggerjem iz Slovenske športne zveze 

Celovec (foto: Aleš Klemenšek)

Na 10. koroškem pokalu v alp-
skem smučanju na Peci je v ve-
leslalomu tekmovala tudi ekipa 
Solčava-Logarska dolina v sesta-
vi bratov Simona in Blaža Kle-
menška ter Marcela Žunka. Si-
mon je postal absolutni zmago-
valec v moški konkurenci, njegov 
uspeh je z drugim mestom do-

polnil mlajši brat Blaž, sicer le-
tošnji državni šolski prvak v ve-
leslalomu. Tretje mesto je dose-
gel Prevaljčan Žunko, ki se je eki-
pi priključil lani. 

Za ta velik uspeh sta zaslužna 
tudi trenerja oče Aleš in njegov 
brat Stanko Klemenšek, ki že de-
setletje skrbita, da se njihovi otro-

ci udeležujejo smučarskih tekem 
v Avstriji ter nabirajo dragocene 
izkušnje in pokale. Tekmujeta tu-

di sama, Stanko se je v svoji kate-
goriji uvrstil na 6. mesto. 

Marija Šukalo

(Slika je simbolična)
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ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO 

Zmaga in poraz za konec sezone

Članice Odbojkarskega kluba KLS Ljubno so na koncu prvenstvene sezone 2018/2019 
v 2. DOL za ženske vzhod zasedle 6. mesto. (Fotodokumentacija kluba)

Ljubenske odbojkarice so v zadnjih dveh kro-
gih najprej na gostovanju v Hočah zabeležile 
zmago, na zadnji tekmi doma pa morale priznati 
premoč ekipi Benedikta.

Na tekmi v Hočah so se domačinke dobro bo-
rile, uvodoma sta se ekipi izmenjavali v vodstvu, 
a so Ljubenke z malo sreče povedle. V nadalje-
vanju so odlično servirale, v napadih učinkovi-
to zaključevale akcije in dobile še en set. V tret-
jem so si domačinke ustvarile tri točke prednos-
ti in razliko držale do konca. V četrtem setu je 
kakovost igre Ljubenk nihala, v končnici pa so 
se zbrale in osvojile set ter z njim zmago z rezul-
tatom 3:1 (25:23; 25:15; 21:25 ;25:22). 

PRIKAZALE DOBRO IN BORBENO IGRO
V zadnjem krogu je na Ljubnem gostovala iz-

kušena ekipa iz Benedikta, ki je na prvenstveni 
lestvici tik za ekipo KLS Ljubno. Ekipi sta prika-
zali dobro igro, že prvi set je bil zelo izenačen do 
napak Ljubenk in set je pripadel gostjam.

V nadaljevanju jim igra nikakor ni stekla, ta-
ko so gostje dokaj gladko dobile še drugi set. 
V tretjem so Ljubenke povedle s 7:3, vendar se 
gostje niso predale in rezultat pri petnajsti toč-
ki izenačile, v končnici pa so igralke KLS le za-

igrale bolje in zasluženo zaključile set sebi v 
prid. V končnici četrtega seta, ki je bil ponov-
no zelo izenačen, so bile bolj zbrane gostujo-
če igralke in zasluženo zmagale. Domača eki-
pa je kljub porazu prikazala dobro in borbeno 
igro. Končni rezultat za ekipo Benedikta je bil 
3:1 (25:22; 25:18; 22:25; 25:22).

Na koncu prvenstvene sezone 2018/2019 v 2. 

DOL za ženske vzhod je ekipa KLS Ljubno zased-
la 6. mesto. Ta rezultat je glede na okoliščine ze-
lo dober, saj se je pred sezono poslovilo kar se-
dem igralk, med sezono pa so se poškodovale 
nekatere ključne. Za članice je to konec prven-
stva, v mlajših kategorijah pa se bodo tekmova-
nja še nadaljevala.

Franjo Atelšek

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Uspešno zaključili sezono

Nazarski košarkarji so pod taktirko Andraža Marolta (23 točk) na zadnji tekmi sezone 
premagali Zagorje z 91:86. (Fotodokumentacija kluba)

Nazarska članska košarkarska ekipa je z zma-
go v zadnjem krogu lige za razvrstitev v 3. SKL – 
vzhod premagala Zagorje in sezono zaključila na 
13. mestu v celotni 3. SKL. Zadnji del sezone so 
zaznamovali košarkarji iz kadetske ekipe, ki so 
morali vskočiti v čevlje starejših kolegov, saj je bi-
la članska ekipa zdesetkana zaradi poškodb.

ZABELEŽILI EN PORAZ IN TRI ZMAGE
Naporna sezona je terjala svoj davek, saj 

so v končnici prvenstva poškodbe zagod-
le trenerju članske ekipe Mihi Čmeru, ki je 
poškodovane igralce moral zamenjati s čla-
ni kadetske selekcije KK Nazarje. Mladi fantje 
so bili kos izzivu, saj je ekipa na zadnjih šti-

rih tekmah zabeležila en poraz in tri zmage. 
15. marca so bili v gosteh pri Zagorju, kjer so 

na krilih razpoloženega Andraža Praunseisa (19 
točk) zabeležili zmago z rezultatom 70:84. Že na-
slednjo soboto, 23. marca, je še bolj pomlajena 
ekipa gostovala v Slovenskih Konjicah. Celotno 
tekmo so Nazarčani lovili zaostanek že iz prve če-
trtine (26:12), vendar ga do konca tekme niso na-
doknadili kljub 21 točkam Iztoka Goltnika. 

Sledilo je pravo presenečenje proti favorizira-
ni ekipi Branika iz Maribora, kjer je pomlajena 
nazarska vrsta zadnjo marčevsko soboto prip-
ravila presenečenje in zmagala z 89:91. Tri minu-
te pred koncem srečanja so vodili s 77:84. Bra-
nik se je uspel pobrati in minuto pred koncem 
izid izenačiti na 88:88, v končnici srečanja pa so 
mladi košarkarji Nazarij odigrali za svoja leta ze-
lo zrelo in se na koncu zasluženo veselili zmage.

ZA KONEC KOŠARKARSKA POSLASTICA
Zadnja tekma je bila košarkarska poslasti-

ca, saj sta bili obe moštvi, domače in Zagorje, 
prejšnjo soboto v nazarski športni dvorani zelo 
strelsko razpoloženi. Boj za zmago je bil povsem 
odprt, vendar so domači košarkarji pod taktir-
ko Andraža Marolta (23 točk) zmagali z 91:86.

Roman Mežnar
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17. BISTRIŠKI TEK

Čeplak Pozničeva absolutna 
prvakinja v ženski konkurenci

Berny Čeplak Poznič s trenerjem Matevžem Schaubachom, ki se je 
tokrat skusil tudi kot tekmovalec. (Foto: osebni arhiv)

Javni zavod za šport Slovenska 
Bistrica je pod pokroviteljstvom 
domače občine organiziral 17. Bi-
striški tek. Slednji je štel tudi za 
odprto prvenstvo za veterane v ce-
stnem teku na 10 kilometrov. Med 
številnimi udeleženci v različnih 
starostnih kategorijah so bili čla-
ni atletske reprezentance Sloven-
ske vojske. V njihovih vrstah treni-
ra in teče tudi Mozirjanka Bernar-
da Čeplak Poznič – Berny. 

Progo desetih kilometrov je pre-
tekla v času 41:43 in osvojila naslov 

državne prvakinje za veterane v ce-
stnem teku na tej razdalji in absolu-
tne zmagovalke v ženski konkurenci. 

»Teka sem se udeležila prvič in 
moram priznati, da ni bil ravno la-
hek,« je ob prihodu v cilj poveda-
la tekačica, ki je bila nad svojo od-
lično psihofizično pripravljenostjo 
vidno presenečena. Presenečenja 
nad več kot odličnim rezultatom 
ni skrival niti njen trener Matevž 
Schaubach, ki se je tokrat skusil 
tudi kot tekmovalec. 

Marija Šukalo

SMUČANJE PO STAREM

Uspešne Zgornjesavinjčanke

Ema Rajgl s srebrno (levo) in Lidija Rezoničnik z zlato medaljo

V avstrijskem Wagrainom so 
marca pripravili tekmovanje smu-
čarjev po starem – 21. Ski Nostalgie 
Wagrain 2019. Prvo mesto je v svoji 
kategoriji zasedla Lidija Rezonič-
nik in drugo Ema Rajgl (ženske s 
smučmi brez kant, obe Podmenin-
ski gadi). S tretjim mestom v vele-
slalomski vožnji je uspeh zaokroži-
la Mojca Križ (Veseli Savinjčani).

Uvrstitve so točkovali z dose-
ženim časom in originalnost sta-
rodobnih oblačil, ki so vsem trem 
doprinesle še presežek za odlične 
kostume in opremo. Medalje jim 
je podelila znana in uspešna nek-
danja alpska smučarka Michaela 
Kirchgasser. 
Jože Miklavc, fotodokumentacija 

Podmeninski gadje

ZGORNJESAVINJSKI NOGOMETNI DERBI

Mozirjani tudi v drugo boljši od Ljubencev

V letošnji sezoni bo na spo-
redu še en derbi. Ekipi se bosta 
srečali 25. maja v zadnjem kro-
gu medobčinske članske lige 
Golgeter, kjer ND Mozirje trenu-
tno zaseda drugo, NK Ljubno pa 
sedmo mesto.

Igralci ND Mozirje so v drugem polčasu prevladovali na sredini 
igrišča in posledično dosegli tri zadetke. (Foto: Primož Vajdl)

Drugi zgornjesavinjski derbi v 
novi dobi zopet ni razočaral. Na lju-
benskem Forštu se je zbralo pre-
ko 600 navijačev, ki so poskrbeli za 
vzdušje, ki se ga ne bi branili niti 
na prvoligaški sceni. Že dogajanje 
pred sodnikovim žvižgom je bilo 
pestro. Najprej so žogo na sredino 
igrišča prinesli z motornim jadral-
nim padalom, premierno se je za-
vrtela himna NK Ljubno, tekmece 
pa so na zelenico pospremili mla-
di ljubenski nogometaši. Ob koncu 
tekme so bili zadovoljnejši gostje, 
ki so se veseli zmage s 3:0.

IZENAČEN PRVI POLČAS
Domačini, ki igrajo pod vod-

stvom Lenarta Solarja, so izje-
mno odprli tekmo. Nekaj minut 
nasprotnikov sploh niso spusti-

li preko sredine igrišča. Z velikim 
pritiskom že na nasprotnikovi stra-
ni so si ustvarili nekaj priložnosti, 
a nasprotnega vratarja Keršiča ni-
so uspeli premagati. Mozirjani, ki 

jih vodi Viktor Uršnik, so v drugi 
polovici prvega polčasa le uspeli 
vzpostaviti ravnotežje in si priigra-
ti nekaj priložnosti, a nasprotniko-
va obramba na krilih navijačev ni 
klonila. Prvi polčas se je tako kon-
čal brez zadetkov.

MOZIRJANI SO SI V DRUGEM 
DELU USPELI PRIIGRATI ZMAGO

Drugi polčas je končno postre-
gel z zadetki, a na žalost domačih 
navijačev so vsi končali v ljubenski 
mreži. Prvi je izjemnega Slatinška, 

ki se je izkazal s številnimi obram-
bami, uspel premagati Bezovnik 
z uspešno realizirano enajstme-
trovko. Do konca tekme so Mozir-
jani premoč na igrišču kronali še z 
dvema zadetkoma. Dosegla sta jih 
Šmigoc in Zamernik, oba po po-
daji Andročca.
DOKAZ, DA ZGORNJA SAVINJSKA 

DOLINA ŽIVI ZA NOGOMET
Potem ko se je na jesenski tekmi v 

Mozirju zbralo okrog 1.000 navijačev, 
je tudi tekma na Ljubnem postregla 
z izjemnim vzdušjem. Praktično sko-
zi celotno tekmo je bilo slišati bučno 
navijanje tako s strani združenih lju-
benskih navijačev kot s strani navija-
ške skupine Mozirski levi.

Primož Vajdl
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Občina Gornji Grad na podlagi javnega razpisa za oddajo 
neprofitnega stanovanja v najem (objavljenega na sple-
tni strani: www.gornji-grad.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za dodelitev neprofitnega 

stanovanja v najem

Predmet razpisa je:
 1.  enosobno stanovanje, v izmeri 39,65 m², 
     na naslovu Attemsov trg 32.

Razpisni postopek:
1. Na razpis se lahko prijavijo prosilci, ki imajo stalno bivališče v 
Občini Gornji Grad. 
2. Čas razpisa je od 12. aprila 2019 do vključno 3. maja 2019.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine Gornji 
Grad, Attemsov trg 3, Gornji Grad in na spletni strani občine: 
http://www.gornji-grad.si/?q=javni-razpisi.
4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo osebno 
ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom »Vloga za dodelitev neprofitne-
ga stanovanja – NE ODPIRAJ« na naslov: Občina Gornji Grad, Attem-
sov trg 3, Gornji Grad.

Dodatne informacije lahko dobite vsak delovni dan od 7. do 11. ure na 
telefonski številki (03) 839-18-50, Erika Podbrežnik.

OBČINA GORNJI GRAD
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

John Williams: Avgust
Avgust je drugi roman ameri-

škega pisatelja Johna Williamsa, 
ki je bil preveden v slovenski jezik. 
Prvi, z naslovom Stoner, je sloven-
ske bralce takoj navdušil, drugi, 
naslovljen po rimskem cesarju Ga-
ju Avgustu Oktavijanu, je po mne-
nju knjigoljubov prav tako vreden 
bralčevega časa. 

V romanu ne gre za klasično 
biografsko pripoved o konkret-
ni zgodovinski osebnosti, čeprav 
je zgodba postavljena v stari Rim 
in obdobje omenjenega cesar-
ja. Gre za kompleksno izpisan ro-
man o portretu časa, ko je vladal 
Gaj Avgust Oktavijan (63–14 pr. n. 
št.). Bralec ga spoznava skozi pis-
ma, ukaze in spomine pomembne-
žev, ki si izmenjujejo novice in po-

dajajo svoja mnenja. Avtor je za ro-
man, ki obravnava še danes aktu-
alna vprašanja, prejel prestižno 
ameriško državno nagrado za knji-
ževnost.

•	 TATVINA	GORIVA	
Mozirje: V noči na 2. april je neznani storilec na gradbišču 

v Mozirju iz delovnega stroja ukradel gorivo v vrednosti 120 
evrov. Policisti za neznanim storilcem še zbirajo obvestila.

Pred našo domačijo zdaj
klopca že deset let sameva,
ker odšel si tja, kjer ni več
trpljenja, gorja.
A živ spomin nate
ostal bo za vedno,
ker takih, kot si bil ti,
se pozabit ne da.

V SPOMIN

Francu CAJNERJU
6. 3. 1955 - 13. 4. 2009

Pusto Polje

Njegovi domači
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Za razvedrilo

HUDO NAVIJAŠKO RIVALSTVO SE JE RODILO V NAŠI DOLINI
Zgornjesavinjski nogometni derbi je postregel tudi s hudim navi-

jaškim vzdušjem in pikrimi izjavami, ki jih navijaštvo s sabo prina-
ša. Navijaška skupina Mozirski levi je Ljubencem »svetovala«, da se 
naj raje držijo skokov. Slednji pa jim niso ostali dolžni in jim v njiho-
vem narečju nazaj zabrusili, da raje ostanejo brez roke, kot da bi iz-
hajali iz Mozirja. Seveda gre vse skupaj jemati za hec in privabljanje 
gledalcev, saj to ni skalilo siceršnjih dobrih odnosov in športne igre.

EMA SE JE NA KAHLO USEDLA IN SKOČILA ABRAHAMU V OBJEM 
To so se ondan smejali v Otoku pri Bočni, ko so doma pri Rajglo-

vih postavljali lesen tabernakel znameniti mladenki 50-ih let, ki je 
najbolj poskočna in skozi slalomska vratca zmuzljiva old-ski dama 
pri Podmeninskih gadih. Žvižejeva Ema, prijazna prodajalka v pa-
pirnici v Pentagonu v Mozirju, je tak fejst punca, da jo je že davno 
vzel v varstvo lanskoletni abraham Samo. Ta od daleč čuva to gor-
njezadrečko snežinko s številko pancerjev 43. No, pa jo je povabil v 
svoj polstoletni klub tudi sam Abraham na prevar in laži poln dan – 
1. april. Sveče so ji držali vsi njeni najbolj strupeni od Podmeninskih 
gadov, ki so si bisago s prigrizkom in pijačo prinesli kar s seboj. Ema 
pa se je usedla gor na kahlo.

(Foto: PV)

(Foto: PV)

(Foto: LR)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 16. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Alya za 15. 
april priprav-
lja koncert »Iz 
dnevne sobe« 
na odru SiTi Te-
atra BTC v Lju-
bljani in ob-

ljublja, da bo glasbena poslastica 
ter nova zgodba njenega ustvar-
janja. Gre za uradni koncert ob iz-
idu istoimenskega albuma, na ka-
terem bo predstavila nekaj novih 
pesmi in hkrati poslušalcem po-
nudila tisto najboljše iz preteklih 
let svojega glasbenega ustvarja-
nja, v drugačnih – akustičnih aran-
žmajih.

Alya bo ob prazniku občine Mo-
zirje prejela zlato plaketo, saj je 
ime kraja ponesla širom po drža-
vi in tudi v tujino. Med drugim bo v 
hrvaških Vodicah 8. junija nastopi-
la na CMC festivalu.

IS
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Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevo-
ze. Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, iz-
delava dvorišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgra-
dnja čistilnih naprav, izkopi za ceste, novogradnje, vo-
dovode, izdelava kamnitih škarp, mletje ruševin ali ka-
menja v nasipni material. Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

◊	ODDAM	POSLOVNI	PROSTOR	V	NAJEM
na Rečici ob Savinji 107a v izmeri 65 m2 (pošta v zapira-
nju), pritličje in lastni vhod; gsm 041/354-505. 

Ivan Potočnik s.p., Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, domače vzreje, 
različnih tež, nad 100 kg, ugodno, 
Andrejeva kmetija; gsm 031/509-
061.
Bikca čb in sivca, stara 4 in 5 me-
secev prodam; gsm 051/628-677.
Prodam teličko (ls/rh)/lim, staro 3 
mesece, cena po dogovoru; gsm 
031/800-046.
Prodam bikca, starega teden dni; 
gsm 041/783-572.
Osla dalmatinskega, 4 leta, ugodno 
prodam. Navajen pastirja in drugih 
živali; gsm 070/870-321.

Plemenske ovce prodam; gsm 
041/783-630.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.
Kupim telice in krave za zakol. Pla-
čilo takoj; gsm 031/832-520.
Kupim bikca čb, starega en teden; 
gsm 051/247-698.
Kupim teličko simentalko, staro do 
20 dni; gsm 070/473-785.
Kupim telički mesne pasme, težke 
120 – 150 kg; gsm 041/648-757.

DRUGO – PRODAM
Prodam silažne bale, cena 25 eur/
kom.; gsm 040/372-242.
Prodam silažne bale, 13 kom.; gsm 
031/289-128.
Prodam sedežno – trosed, dvosed 
in fotelj (220 eur); gsm 041/526-
275.
Prodam suha jesenova drva (45 
eur/meter); gsm 031/299-738.
Orehova jedrca in neškropljena ja-
bolka – jonatangold, ugodno pro-
dam; gsm 041/239-017.
Prodam hlodovino za drva; gsm 
031/698-055.
Prodam kole za pašnik in orehe; 
gsm 070/689-070.
Prodam kosilnico alpina 450e, l. 
2015, za 70 eur; gsm 040/635-005.
Prodam kakovostne silažne bale 1. 
in 2. košnje; gsm 031/894-510.
Podam skoraj novo nakladal-
no in tračni obračalnik sip; gsm 
041/664-296.
Prodam seno v kockah; gsm 
031/606-189.
Prodam cepljena drva - veliki je-
sen,  v paleti dolžine 33 cm, možna 
dostava; gsm 040/430-080.

Prodam obračalnik sip pajek; gsm 
041/783-987.

DRUGO – KUPIM
Traktor ter vse ostale kmetijske 
in gradbene stroje kupim; gsm 
041/259-810.
Kupim vse, kar je povezano s To-
mosom (mopede, rezervne de-
le, stroje, reklame, plakate); gsm 
068/692-652.

VOZILA – PRODAM
Prodam dobro ohranjen malagu-
ti madison, l. 2006, modre barve, 
cena po dogovoru; gsm 051/228-
603.

NEPREMIČNINE 
Prodam dvosobno stanovanje z bal-
konom v Mariboru; gsm 040/469-
143.
Kupim kmetijsko zemljišče, v oko-
lici Rečice ob Savinji, prednost Po-
ljane; gsm 031/859-413.
Oddam 2-sobno stanovanje, 49 
m2, oddam tudi sobe ali celo zgor-
njo etažo, Loke pri Mozirju; gsm 
041/280-005.

Petek,
12. april

ob 16.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Velikonočne delavnice z Rečičani
ob 19.00. Muzej Vrbovec Nazarje
Domoznanski večer z dr. Petrom Weissom: Zgodo-
vinar Ignac Orožen o cerkvah v spodnjem Zadretju
ob 20.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma - Mozirje : Nova KBM Branik II  

Sobota,
13. april

ob 9.00. Bohačev toplar Nazarje 
Izdelovanje butar
ob 16.30. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Vojnik (člani)
ob 18.00. OŠ Blaža Arniča Luče
Pa se sliš' - 49. območna revija odraslih pevskih 
zasedb
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Gledališka predstava Divjad

Nedelja,
14. april

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Fosilum 
Šentjur (ml. dečki)
ob 15.00. Kulturni dom Mozirje
Narodopisna prireditev 23. Družinsko petje

Torek,
16. april

ob 9.00. Učni sadovnjak v Mozirju
Delavnica Cepljenje sadnih rastlin
ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 17.00. Knjižnica Solčava
Ura pravljic: Poslušam za PET
ob 18.00. Galerija Mozirje
Potopisno predavanje Sardinija - evropski muzej 
na prostem

Sreda,
17. april

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 17.00. Knjižnica Ljubno ob Savinji
Ura pravljic: Izgubljeno jajce

Četrtek,
18. april

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Izgubljeno jajce
ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Nastop učencev
ob 20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Meditirajmo skupaj
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